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Profetie over Europa ! 
De Bulgaarse en Roemeense sprinkhanenplaag 
van Bijbelse Proporties komt er aan ! 
Origineel geplaatst op 13 mei 2013 op Voormalig Amsterdam 
Post 
De grootste Bulgaarse en Roemeense sprinkhanenplaag moet 
nog komen ! 
Door: Prof. Drs. G.B.J. VanFrikschoten (R.I.P.) 
Per 1 januari 2014 mogen Bulgaren en Roemenen zich vrij in 
Nederland vestigen. Zij kunnen dan ook van ons sociaal 
vangnet gebruik maken. Het gezemel om die 100 miljoen aan 
fraude met toeslagen waar staatssecretaris Weekers nu door 
onder vuur ligt zal daarmee verbleken. 
Deze armste landen van Europa zijn sinds 2007 lid van de 
Europese Unie. De afgelopen jaren heeft Nederland geprobeerd met strenge arbeidsmigratieregels een 
massale exodus vanuit die landen tegen te houden. Dat kan volgens de Europese regels dus per januari 
volgend jaar niet meer. Bulgaren en Roemenen konden zich dankzij het verdrag van Schengen nu al in 
Nederland vestigen als zij zich inschreven als ZZP-er. Dat gebeurt vaak met een Hongaars paspoort. 
Aanspraak op de gemeenschappelijke spaarpot van de Nederlanders maken konden ze echter nog niet. 
Deze instroom leidt nu al tot grote problemen meldde Nieuwsuur (Video vanaf 10 m 30 sec) op 16 maart j.l. 
Op hun website vertelt het programma onder meer over de situatie in Duitsland: 
In Duitsland, dat de afgelopen jaren al veel soepelere regels hanteerde, vestigden zich veel migranten uit 
Roemenië en Bulgarije. In 2007 waren dat 64.000 Roemenen en Bulgaren, in 2011 147.000, en in het eerste 
halfjaar van 2012 was er een stijging van 24 procent in vergelijking met een jaar eerder. 
Duitsland zegt dat er in verschillende steden grote problemen zijn met Bulgaren en Roemenen. Wijken 
verpauperen en er is voor de nieuwkomers weinig kans op de arbeidsmarkt. Nieuwsuur bezoekt Duisburg 
dat zegt 19 miljoen euro uit te geven aan onderwijs- en integratiehulp ter bestrijding van de problemen. 
In hetzelfde artikel/programma wordt de stadsdeelvoorzitter van Delfshaven, Carlos Conçalves (PvdA), 
aangehaald die zegt dat er in zijn wijk op dit moment al grote problemen zijn. Hij noemt ñoverbewoning en 
overlastò. De interviewer van het politiek correcte Nieuwsuur zegt in dat programma tegen Conalves:òU 
waarschuwt voor de komst van Bulgaren en Roemenenéôt doet een beetje denken aan het Polenmeldpunt 
van Wildersò. Tsja, dat kan natuurlijk niet: zomaar de waarheid zeggen. Dan moet je wel fout zijn, niet? 
Conçalves moet dus via allerlei zijwegen afzwakken waarna Nieuwsuur de ñgeweldigeò bijdrage van al die 
Bulgaarse en Roemeense arbeidsmigranten in aardbeienkassen laat zien. Geen enkele kritische opmerking 
van dat verhulde PvdA-tv-programma over dat juist deze mensen de arbeidsmarkt van de hier al aanwezige 
Turken verdringen door tegen nóg lagere lonen te werken. Die Turken wonen hier met één familie in één 
huis en daar zijn kosten aan verbonden en betaal je beter van een uitkering dan voor die paar centen die de 
blije kassen betalen. Hoe de Bulgaren en Roemenen dat doen leest u hierna. 
Waaruit zou die overlast die Conalves noemt dan bestaan en hoe ziet dat er in de praktijk uit in zoôn wijk? 
Want zeg nu zelf: het hek is nog niet eens van de dam en nu al zou men in zomaar een gemeente als 
Delfshaven mogen genieten van de zegeningen der Europese Unie? Ik vroeg het de heer Conçalves zelf 
terwijl er geen PvdA-camera mee draaide. Zijn antwoord op mijn vraag en de beschrijving van de situatie is 
veel erger dan u het van Nieuwsuur weten mag. Ronduit shockerend zelfs. 
ñDe situatie die zich voor doet is als volgt: momenteel vindt er een toenemende mate instroom van Turks 
sprekende Bulgaarse Roma en in mindere mate Roemenen plaats in Delfshaven. Een groot deel van de 
wijken waarin dit plaats vindt zijn de kwetsbare wijken. 
In de wijk Tussendijken is de instroom het grootst en meest zichtbaar. Tegelijkertijd is dit ook de meest 
kwetsbare wijk (scoort laag op veiligheid en sociale index) in Delfshaven. Bulgarije en Roemenië zijn de 
armste landen van Europa en de Roma doelgroep is de groep met de grootste sociaal maatschappelijke 
achterstanden in beiden landen. 
Kortom de kwetsbaarste wijken komen nog meer onder druk, door instroom van grote groepen mensen, die 
vele malen meer achterstand hebben dan de huidige bewoners die ook al achterstanden hebben. Er 
ontstaan concentraties zeer kwetsbare bewoners in wijken die al jaren kwetsbaar zijn. De voorzieningen om 
deze mensen te helpen worden door bezuinigingen afgebouwd. De huidige bewoners klagen, er is sprake 
van overbewoning en spanningen. In een eengezinshuis zitten soms vier gezinnen en soms meer. Dit 
veroorzaakt geluidsoverlast in de veelal oude huizen (houten vloer).ò 
ñDe meeste hebben geen inkomen uit werk en ontwikkelen andere overlevingsstrategieën variërend van 
koper- en ijzerhandel tot inbreker of zakenroller, winkeldiefstal, oplichting, babbeltruc, toeslagfraude, 
wiettoppen knippen. 
Verder is de groep luidruchtig op straat aanwezig, soms tot diep in de nacht luidruchtig praten en lachen, ze 
staan als groep voor winkels komen intimiderend over. Op zoek naar oud ijzer of koper halen ze 

http://nieuwsuur.nl/uitzending/2013-03-16/
http://nieuwsuur.nl/onderwerp/485274-de-roemenen-en-bulgaren-komen.html
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vuilniszakken uit containers, nemen ze mee om te doorzoeken en later dumpen ze het vuil op straat. Dit 
doen ze ook met grof vuil (oude bankstellen, matrassen, etc), zijn door taalgebrek niet aanspreekbaar.ò 
Alstublieft! En dan hebben we het nog maar over Delfshaven waar een paar avonturiers zijn neergestreken. 
Nederland, maak uw borst maar nat want volgend jaar gaan de sluizen naar de Hollandse vleespotten pas 
echt open en komen écht niet de raketgeleerden uit Bulgarije en Roemenië naar Nederland maar de rest van 
de arme onderklasse en de overige georganiseerde misdaad. Om als een oudtestamentische plaag dit land 
verder kaal te vreten. En dan heeft de heer Conçalves nog niet eens mijn vraag beantwoord waarop hij de 
kosten schat die de gemeente nu al maakt om deze overlast te beperken. Met de hartelijke complimenten 
van Mark Rutte, Diederik Samsom, de rest van eurofiel Den Haag en de Europese Unie. 
Zie ook Artikel uit 2010 : Gratis geld halen in Nederland 
 
 
 
Meest onderscheiden Britse academicus wil Derde Wereld laten verhongeren 
'Mensen moet recht op kinderen worden afgenomen' 
 
De zwaksten moeten we gewoon laten verhongeren, vindt 
Sir Attenborough, ook al kan de hele Derde Wereld met de 
Amerikaanse militaire uitgaven van slechts één week 
worden gevoed (2). 
De meest onderscheiden en gelauwerde Britse academicus, 
Sir David Attenborough, heeft een pleidooi gehouden om de 
Derde Wereld te laten verhongeren, zodat de 
wereldbevolking afneemt. Vorig jaar had de globalist 
Attenborough, het lievelingetje van de linkse/liberale 
intelligentsia, de mensheid al letterlijk 'een plaag' genoemd. 
In een interview met de Daily Telegraph ging de gevierde Attenborough in op zijn standpunt dat de 'plaag 
van de mensheid op Aarde' moet worden verminderd. De reductie van de wereldbevolking kan het 
makkelijkst beginnen met het laten verhongeren van de derdewereldlanden, die zonder Westerse 
voedselhulp niet kunnen overleven. 'Het is getikt dat de VN hen (de hongerige landen) zakken meel stuurt.' 
Recht op kinderen moet worden ingetrokken 
De talloze 'enorme gevoeligheden' van de mensen verhinderen in zijn ogen het uitvoeren van de massale 
depopulatieplannen van de globalisten en de VN (Agenda-21). Eén van deze lastige 'gevoeligheden' is 
volgens Attenborough het 'recht op kinderen krijgen'. De academicus impliceert dus dat dit recht zou moeten 
worden ingetrokken. 
In een normale samenleving zou Attenborough vanwege zijn wens massale genocide op de mensheid te 
plegen als psychopaat worden gediagnosticeerd, en op zijn minst aan de zware medicatie moeten. In de 21e 
eeuw zijn oude normen en waarden echter totaal op zijn kop gezet. Attenborough wordt in Groot Brittannië 
als een 'nationale schat' beschouwd en heeft maar liefst 31 eredoctoraten van Britse universiteiten, meer 
dan enig ander. Daarnaast heeft hij nog een groot aantal 'koninklijke' titels. 
Globalisten voeren oorlog tegen het leven zelf 
De met het linkse gedachtegoed gedrogeerde massamedia reageerden dan ook positief op zijn laatste 
krankzinnige voorstel. Het moge duidelijk zijn dat de globalisten, waar we behalve de VN (Agenda-21, mede 
door Nederland ondertekend) ook het IMF, de Wereldbank, de EU en de wereldwijde milieubeweging tot 
mogen rekenen, niet alleen oorlog voeren tegen ons recht op een gezin en op welvaart, maar ook tegen het 
leven zélf. De valse Co2-global warming agenda is daarbij één van hun belangrijkste wapenen. 
Als Attenborough zo graag het grootste deel van de mensheid wil uitroeien, dan suggereren wij dat hij eerst 
maar eens zelf het 'goede' voorbeeld geeft en zowel zichzelf als zijn eventuele familie opoffert voor deze 
'verheven' doelstellingen. (1) 
10 geboden NWO: 6,5 miljard mensen moeten verdwijnen 
Al in 1980 werd er de Amerikaanse staat Georgia een geheimzinnig monument, de 'Georgia Guidestones', 
opgericht. Niemand weet precies wie er achter dit 'Amerikaanse Stonehenge' zit, maar in het monument 
zitten in 8 verschillende talen de 10 geboden van de Nieuwe Wereld Orde gebeiteld. 
Het eerste gebod is het terugbrengen van de mensheid, die inmiddels zo'n 7 miljard zielen telt, naar 500 
miljoen. Het tweede gebod is het controleren van de voortplanting. In de andere geboden wordt onder 
andere gepleit voor een nieuwe wereldtaal en een wereldrechtbank. In het 10e gebod wordt de mensheid 
een 'kanker' genoemd die 'ruimte voor de natuur' moet geven. Het monument is vooral populair bij New 
Agers en aanhangers van allerlei natuurreligies. 
In 2008 probeerden christenen tevergeefs de 'Georgia Guidestones' te laten verwijderen. Daarentegen zijn 
er de afgelopen jaren in heel de VS wel massaal publieke verwijzingen naar het christendom, Jezus 
Christus, de Bijbel en de 10 geboden weggehaald uit scholen en de openbare ruimte. 
Xander - (1) Infowars, (2) StoryLeak 

http://pineut.wordpress.com/2010/04/19/gratis-geld-halen-in-nederland/
http://www.infowars.com/david-attenborough-stop-feeding-third-world-nations-to-reduce-population/
http://www.storyleak.com/one-week-us-military-spending-wipe-out-world-hunger/


 
 

Nieuwsbrief 185 ï 30 september 2013 ï pag. 4 

 

Ze plunderen de pensioenkassen! 
 
Iedereen kent wel het reclamespotje voor Eru Goudkuipje uit de 
jaren tachtig. Met óze smelten de kazenô als punchline. Het 
laatste redmiddel. Dezer dagen is niet Woerden in last, maar de 
staatskas. In plaats van de kazen te smelten worden nu de 
Nederlandse pensioenreserves in de strijd geworpen.ô 
Prinsjesdag 2013 was opmerkelijk anders dan andere jaren. 
Nee, niet omdat WimLex dit jaar het verhaal voor het eerst 
voorlas, maar vanwege de onverbloemde wijze waarop de 
regering het einde van de verzorgingsstaat aankondigde. Zoôn 
ernstige boodschap breng je natuurlijk omfloerst, dus verpakte 
de regering het bericht door de komst van óde 
participatiesamenlevingô aan te kondigen. Het viel me mee dat 
WimLex zich goed wist te houden terwijl hij dit voorlas. 
Voor wie hecht aan het concept van de verzorgingsstaat moet óde participatiesamenlevingô niet meer zijn dan 
een doekje voor het bloeden. Voor wie door heeft dat het de verzorgingsstaat een piramidespel is dat op zijn 
einde loopt ook trouwens. En dat is dan niet eens het slechte nieuws. Het echt beroerde nieuws is dat de 
belasting- en premiedruk niet omlaag gaat, maar omhoog. Met andere woorden, de Nederlander betaalt 
alsof hij in een verzorgingsstaat naar Scandinavisch model leeft, alleen dan zonder verzorgingsstaat. Maar 
zoals gezegd, wie zijn economische klassieken kent wist al lang dat dit eraan zat te komen. 
Een minder opvallend punt in de regeringsplannen is de oprichting van een Nationale Hypotheek Instelling 
(NNI). Deze instelling gaat hypotheken ï die als vordering op de balans van banken staan ï van banken 
overnemen. De Staat gaat vervolgens garant staan voor die hypotheken. Het geld voor de NNI komt van 
pensioenfondsen en verzekeraars, want daar zit veel ólangô geld. Lang geld bestaat uit betaalde premies 
voor pensioenen en levensverzekeringen die belegd moeten worden totdat er een keer uitgekeerd moet 
worden. 
De vraag is of het wel zo wijs is om politici ï direct of indirect ï een stem te geven bij het bepalen van het 
beleggingsbeleid van pensioenfondsen en verzekeraars. Dat komt neer op sturen op politieke doelen, in 
plaats van op harde rendementscijfers ï een klassieke planeconomie dus. Waar planeconomie toe leidt 
weten we allemaal nog uit de decennialange praktijktest die men in het voormalige Oostblok heeft 
uitgevoerd. Het doet me denken aan een politieke grap uit het Oostblok tijdens de Koude Oorlog: óWaaraan 
kun je zien dat het socialisme een politiek experiment is?ô. Het antwoord: óAls het een wetenschappelijk 
experiment was hadden ze het wel eerst op ratten uitgeprobeerd.ô 
Een voorbeeld van korte termijnwerk zijn de voorstellen voor de stamrecht-bvôs. Een stamrecht-bv houdt in 
dat een ontslagen werknemer zijn ontslagvergoeding in een ï daartoe opgerichte ï bv kan laten storten. Er 
hoeft dan geen loonbelasting te worden ingehouden op de ontslagvergoeding. De stamrecht-bv moet dan 
een zogenaamde stamrechtverplichting opnemen op de balans. Een stamrecht is een bedrag waaruit in de 
toekomst een uitkering aan de aandeelhouder van de bv wordt betaald. Die uitkering is belast met 
inkomstenbelasting en gaat door totdat het stamrecht helemaal op is. Het fiscale voordeel van de stamrecht-
bv zit hem dus voor een groot deel in het uitstellen van afrekening van belasting over de ontvangen 
ontslagvergoeding. 
Door deze faciliteit af te schaffen haalt de regering dus belastinginkomsten naar voren. De korting die 
bestaande stamrecht-bvôs kunnen krijgen bij afkoop van het stamrecht is daarom ook niet echt een voordeel. 
De regering haalt op die manier wederom inkomsten naar voren, zodat ook de korting de facto een 
compensatie is voor de tijdswaarde (lees: het eerder ontvangen) van het geld. 
Duidelijk is hoezeer er hap-snap gewerkt wordt om de begroting maar sluitend te krijgen. Men pakt het geld 
waar het zit, schrapt uitgaven, verschuift lasten naar de burger en haalt inkomsten naar voren. Het doet een 
beetje denken aan een bedrijf dat financieel in de problemen zit. Er is dan geen toekomstvisie meer, maar 
alleen nog het overleven van dag tot dag, en week tot week. 
Je kunt je afvragen wat er nog meer in de pijplijn zit in komende jaren als eenmaal blijkt dat het allemaal niet 
voldoende is geweest ï hetgeen nu al in de verwachting ligt. Waar zijn nog inkomsten naar voren te halen, 
lasten te verschuiven of private fondsen onder politieke aansturing te brengen? Misschien een 
woonlastentoets in de AOW? De oudere die netjes zijn hypotheek heeft afgelost en dus ógratisô woont in zijn 
eigen huis, krijgt dan minder AOW dan iemand die nog huur of financiering moet betalen. In feite wordt dit al 
via de toeslagenhervorming ingevoerd. Optisch blijft de AOW buiten schot, maar feitelijk wordt aan de 
óonderkant van het inkomensgebouwô (zo heet dat in beleidstaal) alles inkomens-, lasten- en 
vermogensafhankelijk. Misschien gaat de regering de mogelijkheden om pensioenen af te kopen wel 
verruimen. Dat is ook een manier om inkomsten naar voren te halen. Of de inflatiecorrectie van de 
tariefschijven in de inkomstenbelasting permanent achterwege laten. Dat levert ieder jaar geld op. En omdat 
het per belastingbetalen maar om een relatief klein bedrag gaat, merken die het nauwelijks. Een korting op 

http://www.youtube.com/watch?v=oBF_tLejyjw
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de huishoudtoeslag voor mensen die ï te ï ruim wonen onder het motto óU zou een kamer kunnen 
verhurenô? 
Voor politici is het zaak om lastenverzwaringen (politici spreken van óbezuinigingenô) geleidelijk in te voeren 
en over een zo groot mogelijke groep te spreiden. Dat geeft de beste garantie dat het electoraat het 
accepteert, ook al is dat morrend. 
Vanuit de kiezers gezien ligt het precies andersom. Die zullen ergens een streep moeten trekken. Als het 
óinzettenô van de pensioenpotten geen verzet oproept, is alles mogelijk. Dan eten Nederlanders straks 
allemaal smeerkaas in plaats van echte kaas. 
Paul Verhaegh 
http://www.vrijspreker.nl/wp/2013/09/ze-plunderen-de-pensioenkassen/ 
 
 
 
Prikbord nr 362 (leo j.j. dorrestijn) 
 
Belastingverzwaring 
Duitse deskundigen hebben berekend dat door belastingontduiking de schatkist bijna ú 50 miljard(!) per jaar 
misloopt. Intussen werd daar 20% gesnoeid in het aantal opsporingsambtenaren bij de belastingdienst. 
Vertaald naar Nederlandse verhoudingen zou dit 10 miljard per jaar betekenen; geen wonder dat allerlei 
krachten achter de schermen de opheffing van het internationale bankgeheim tegenhouden en de gewone 
burger steeds zwaarder wordt belast. 
Blunder 
In een land waar meer dan 300 miljoen beschikbaar is voor de renovatie van een museum, 57 miljoen voor 
een burgeroorlog in het Midden-Oosten, miljarden voor allerlei ongecontroleerde zorginstellingen, subsidies 
en milieuprojecten, zijn geen ú 43 miljoen te vinden om een pantserinfanteriebataljon in stand te houden. 
Een blunder gezien het enorme bedrag van meer dan ú 100 miljoen per stuk(!) om de JSF aan te kopen en 
de ú 270 miljoen per jaar om ermee te vliegen. 
Brutaal 
De FNV heeft kennelijk behoefte aan nieuwe machtsspelletjes en komt met de brutale eis van gemiddeld 3% 
loonsverhoging. Dit geeft de regering dan extra óruimteô om de zgn. bezuinigingen te vertalen naar een 
hogere belastingafdracht, zodat er weer nieuwe overheidspaleizen kunnen worden gebouwd of ruim ú 
700.000 besteed aan de restauratie van één grafmonument. De EU geeft intussen een goed voorbeeld op 
het gebied van verspillingen: met een nieuw, peperduur gebouw voor de ECB waaraan wij eveneens 
meebetalen. 
Einde euro? 
Voor wie het tv-programma heeft gemist: een aantal internationale deskundigen is ervan overtuigd dat de 
miljarden voor het redden van foute regeringen en banken, verspild zijn en niet terugkomen. Duitsland (en 
Nederland) zou daarom moeten stoppen met betalen en uit de eurozone stappen, zodat de waarde van die 
euro voortaan wordt bepaald door de economieën van de zwakke landen, inclusief Frankrijk! 
De miljarden in euroôs die we nog te goed hebben van die landen, dalen tot slechts 25% van hun 
oorspronkelijke waarde (koopkracht ten opzichte van de dollar). Een scenario waarvoor (ex-)politici als Kok, 
Zalm, Bos, Dijsselbloem en Merkel om politieke redenen tot dusver terugschrokken, doch nu zijn die 
vorderingen helemaal niets waard en worden ze alleen maar hoger. 
Gewenning 
Ondanks allerlei schandalen zijn de CSU-politici bij de deelstaatverkiezingen in Beieren niet afgestraft. Een 
vorm van gewenning die ook in Nederland steeds meer zichtbaar wordt; niet alleen bij verkiezingen, maar in 
hogere mate bij Justitie-incidenten. Zelfs in de óweek van de rechtspraakô zijn journalisten nauwelijks 
geïnteresseerd in dossiers die erger zijn dan de gewone burger voor mogelijk houdt in een rechtsstaat. 
Alleen de Volkskrant is hierop een uitzondering. 
Intern onderzoek 
De directie van een verpleeghuis durft ï na intern onderzoek ï de zware verwondingen van een overleden 
bejaarde toe te schrijven aan meerdere óvalpartijenô. Deze brutaliteit is alleen denkbaar, indien kan worden 
vertrouwd op de passiviteit van het OM en de Inspectie, ondanks alle aanwijzingen voor mishandeling. 
Lichtgewicht 
Als er nog een miljard wordt bezuinigd op Defensie, gaat dit wederom ten koste van de personeelssterkte. 
Onze huidige minister heeft kennelijk niet door hoe absurd het dan is om bij de beslissing over de JSF te 
wijzen op de (civiele) werkgelegenheid. Beter is het te bezuinigen op ontwikkelingshulp, want die gaat 
slechts voor 25% naar de doelgroep. De rest is voor de óhulporganisatiesô en de ambtelijke reisjes. Wellicht 
valt dit eveneens onder ówerkgelegenheidô? 
Ook het parlement kent lichtgewichten zoals het CU-Kamerlid dat ruim vooraf druk was met haar uiterlijk op 
Prinsjesdag en met het recyclen van versleten uniformen. Alsof er geen crisis is, maar een tekort aan 
modeshows en aan goedkope stoffen uit derdewereldlanden(!) 

http://www.vrijspreker.nl/wp/2013/09/ze-plunderen-de-pensioenkassen/
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Einde aan de pijn: basisinkomen voor iedereen? 
Geplaatst op 20 september 2013 langleveeuropa.nl 
 
LLE werd per email geattendeerd op het initiatief van Vereniging Basisinkomen. 
Terwijl de miljarden na miljarden ons ontvreemd worden, worden we bestolen bij inkomsten (50%) en 
uitgaven (21%), bij sparen (inflatie, devaluatie) en overlijden (erfbelasting), in gezondheid (GMO voedsel, 
accijnzen) en in ziekte (zorgverzekering/sector en farmaceuten), rest op gegeven moment weinig tot geen 
ruimte en lucht meer voor de mens voor het leven van een leuk en waardig bestaan. 
Hoog tijd dus voor een gegarandeerde menswaardige basis. 
Een basisinkomen is een inkomen, gegeven of gegarandeerd door de overheid aan de burgers. Bij 
basisinkomen wordt over het algemeen een onvoorwaardelijk basisinkomen (OBi) bedoeld.[1] Het is hoog 
genoeg om zonder luxe van te leven. De hoogte van het bedrag wordt door de EU gesteld op 60% van het 
mediane inkomen[2]. Bij voorwaardelijkheid spreekt met niet meer van een basisinkomen maar van een 
uitkering. 
En ja, een basisinkomen is anders dan een uitkering of bijstand. En ja, dit is anders dan communisme, het is 
onvoorwaardelijk en voor iedereen gelijk. En nee, dan gaat niet iedereen op zôn handen zitten en uit 
verveling criminele dingen doen ï het is niet een luxe totaalbedrag zoals bij het koningshuis. 
Het basisinkomen betekent het einde van uitkeringen, uitkeringsfraude en controles, armoede, honger, 
huisuitzettingen, intimidatie en onderdrukking van uitkeringsgerechtigden en ellende bij (echt)scheidingen 
omdat het basisinkomen persoonlijk is. 
En ja dat kost de overheid een en ander. Maar bedenk, overheden kunnen geld creëren zoals benodigd. Dat 
hoeft zelfs niet veel te kosten als ze het goed doen, want dat kan zelfs zonder creatie van schulden. En met 
wat kleine aanpassingen is dit slechts een druppel op een gloeiende plaat. En bedenk hoeveel kosten we 
zouden besparen op allerlei overheidsinstanties en (thema)controles! De overheid heeft een heel gedrocht 
gecreëerd om ons te controleren. Dat kan nagenoeg compleet gesloopt worden. Stel je de besparingen eens 
voor! 
Ja, dit is even out-of-the-box. En ja, daar voel je je even ongemakkelijk bij. Maar weet dat het huidige 
systeem bewezen niet werkt, elke dag verder ontspoort, en elke dag steeds sneller verder ontspoort. 
Repareren werkt ook niet ï in 5 jaar crisis is er letterlijk niets veranderd in de bankensector, zijn de schulden 
hoger dan ooit, worden miljarden na miljarden gewoon gestolen in corruptie, en is in Nederland de zorgstaat 
verdwenen ï iets waar onze ouders en grootouders hard voor gevochten hebben, wij hebben het gewoon uit 
onze handen laten nemen door corrupte politici en frauderende en chanterende bankiers. De EU gaat op 
naar anarchie. 
Dan klinkt een afgedekte basisbehoefte toch ineens wel als een prettig initiatief, niet? En het is in praktijk 
nog te doen ook. Bedenk eens hoeveel gedoe het voorkomt. Bedenk zelf eens wat je zou kunnen doen als je 
basisbehoeften zouden zijn afgedekt als onaantastbare en onvoorwaardelijke garantieé de vrijheid en 
voorspoed die dat geeft! 
Interesse in meer? Bekijk de site Basisinkomen.nl, en oordeel zelf. Zie eventueel ook de JDTV aflevering 
over het basisinkomen. 
 
 
 
ñBill zei me dat Hillary biseksueel isò 
vrijdag 20 september 2013 Door : Gerard Driehuis 
Gennifer Flowers was een van de eerste vrouwen die de presidentiële 
campagne van kandidaat Bill Clinton in 1992 bedreigde. Ze claimde een 
relatie met hem te hebben of te hebben gehad en Clinton ontkende niet echt. 
Het verhaal waaide over, zoals de verhalen van andere vrouwen overwaaiden. 
In een interview met de Daily Mail doet Flowers deze week een paar grote 
beweringen. Ze zegt dat de relatie tussen haar en Clinton geen tussendoortje 
was, maar 12 jaar duurde. ñHij was de grote liefde van mijn leven en ik de 
zijneò. En als Chelsea niet was geboren, dan had Bill zijn vrouw misschien wel 
verlaten voor Flowers, denkt zij. Ook al omdat Hillary biseksueel is. Althans, dat zou Clinton meerdere malen 
aan Flowers hebben verteld. En ook dat ze de vrouwenliefde praktiseerde. Bill zou in 2005, na zijn 
presidentschap, ook weer geprobeerd hebben met Flowers in contact te komen, zegt zij. 
Hillary Clinton staat in de VS volop in de belangstelling omdat wordt aangenomen dat ze in 2016 kandidaat 
zal zijn voor het presidentschap. Volgens de peilingen nu, drie jaar voor de verkiezingen, zou ze een zeer 
grote kans maken om als eerste vrouw te worden verkozen 
Bron(nen): Daily Mail  
http://www.welingelichtekringen.nl/beroemd-2/221362/bill-zei-me-dat-hillary-biseksueel-is.html 

http://langleveeuropa.nl/2013/09/einde-aan-de-pijn-basisinkomen-voor-iedereen/
http://langleveeuropa.nl/2013/09/einde-aan-de-pijn-basisinkomen-voor-iedereen/
http://langleveeuropa.nl/2013/09/einde-aan-de-pijn-basisinkomen-voor-iedereen/basisinkomen.nl/
http://nl.wikipedia.org/wiki/Basisinkomen
http://basisinkomen.nl/wp/basisinkomen-nederland-luilekkerland-iedereen/
http://langleveeuropa.nl/2013/08/killing-overheidbemoeienis/
http://langleveeuropa.nl/2013/07/overheid-jaagt-op-de-burger/
http://www.project-syndicate.org/commentary/the-failure-of-bank-reform-since-2008-by-anat-admati
http://ejbron.wordpress.com/2013/08/27/ondanks-reddingsmarathon-de-schulden-van-griekenland-exploderen/
http://ejbron.wordpress.com/2013/08/27/ondanks-reddingsmarathon-de-schulden-van-griekenland-exploderen/
http://euobserver.com/justice/121489
http://langleveeuropa.nl/2013/09/wim-lex-naar-een-participatiesamenleving/
http://langleveeuropa.nl/2013/09/wim-lex-naar-een-participatiesamenleving/
http://langleveeuropa.nl/2013/09/einde-aan-de-pijn-basisinkomen-voor-iedereen/basisinkomen.nl/
https://www.youtube.com/watch?list=PL2B93C7FA2923D6E3&v=iMETieVOjbg
http://www.welingelichtekringen.nl/author/gerard-driehuis
http://www.dailymail.co.uk/news/article-2424555/Bill-Clintons-mistress-Gennifer-Flowers-Wed-today-wasnt-Chelsea.html
http://www.welingelichtekringen.nl/beroemd-2/221362/bill-zei-me-dat-hillary-biseksueel-is.html
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Fukushima: op naar een wereldramp? 
Geschreven door Biflatie.nl op 17 september 2013 
 
De kernramp van Fukushima in 2011 was het gevolg van een zeebeving en de daarop volgende tsunami. Dit 
speelt zich af op 250 kilometer van Tokio. Er gaan steeds meer berichten de ronde over het lekken in zee 
van besmet water. Momenteel wordt er in Japan massaal geëvacueerd vanwege tyfoon Man-yi. Wat als 
deze de reeds zwaar gehavende kerncentrale Fukushima zou bereiken? 
Fuel pools zijn cruciaal 
Fukushima is ós wereld grootste nucleaire ramp sinds de gebeurtenissen in het Russische Tsjernobyl 
in 1986. Niet alleen wordt er uit de 300.000 ton opgeslagen radioactief water gelekt in de Stille Oceaan, 
maar de ergste bedreiging kan nog komen. Er zijn namelijk die massieve fuel pools. Als deze radioactieve 
massa zou vrijkomen of vuur vatten, zou dit een ramp van ongekende proporties veroorzaken. 
De experten 
Nucleair expert Arnie Gundersen waarschuwt dat als dit gebeurt, heel Japan, de westkust van Noord-
Amerika en Canada de vreselijke gevolgen zullen voelen. Of zoals CNN bericht: [Mycle Schneider, nuclear 
consultant:] The situation could still get a lot worse. A massive spent fuel fire would likely dwarf the current 
dimensions of the catastrophe and could exceed the radioactivity releases of Chernobyl dozens of times. 
First, the pool walls could leak beyond the capacity to deliver cooling water or a reactor building could 
collapse following one of the hundred of aftershocks. Then, the fuel cladding could ignite spontaneously 
releasing its entire radioactive inventory. 
14.000 x Hiroshima! 
Het kan uit de hand lopen, zeker als je weet dat de kracht van de radioactieve straling potentieel 14.000 keer 
de kernbom is die op Hiroshima gedropt werd tijdens WO II! Wetenschappers stellen dat er 70 procent kans 
is dat een nieuwe aardbeving Fukushima dit jaar nog treft, en 98 procent kans in de komende drie jaar. 
Geen beste vooruitzichten. Lees ook: Steam Spotted at Fukushima Nuclear Reactor 
 
 
 
De strijd Syrië in beeld en Israël verdacht van chemische wapens 
september 17, 2013 By: Sietse Werkman  
 
Het feit dat het nabij gelegen Israël barst van de kernwapens en nu ook nog eens een chemisch- en 
biologisch wapenarsenaal lijkt te hebben, wordt als niet relevant beschouwd. 
bron: martinvrijland.com 
 
We krijgen natuurlijk nooit alles te zien over Syrië, daarom is het goed 
om te zien hoe een verslaggeefster van RT nu met beelden van the 
battlefield komt. Interessant om te vermelden is tevens dat Syrië wel 
aangesproken wordt op het bezit van chemische wapens, maar het 
feit dat het nabij gelegen Israël barst van de kernwapens en nu ook 
nog eens een chemisch- en biologischwapenarsenaal lijkt te hebben, 
wordt als niet relevant beschouwd. 
Het is moeilijk hard te maken of de recente chemische aanval wel 
daadwerkelijk uitgevoerd is door de Syrische troepen. Aannemelijker 
is dat Assad dit risico niet zou nemen. Tevens aannemelijk is dat de 
aanval gepleegd is door een groepering die graag wil dat de westerse alliantie zich boven op Syrië stort. 
Natuurlijk ontkent Obama dit in alle toonaarden. Syrië moet en zal aangevallen worden. Als het argument 
van de chemische wapens niet werkt, dan volgt binnenkort wellicht een grote false flag die elke weerstand 
weg neemt. 
Het feit dat Israël over chemische wapens beschikt, wordt natuurlijk afgedaan met de vermelding dat Israël 
niet bruut haar eigen bevolking afslacht. Maar daarbij kan nog steeds de vraag worden gesteld of president 
Assad van Syrië daar wel echt verantwoordelijk voor is. Zijn het niet de door het Westen gesteunde en 
gestimuleerde rebellen die deze hele oorlog ontketend hebben? Is het westen niet simpelweg 
verantwoordelijk voor het feit dat Assad niets anders kon dan zichzelf en zijn volk te verdedigen tegen deze 
Al Qaïda groeperingen? En waarom mogen bepaalde landen wel chemische- en nucleaire wapens hebben 
en anderen niet? Wie bepaalt dat? Zorgt die onbalans er niet per definitie voor dat bepaalde landen zich de 
arrogantie toe eigenen om zich met landen te bemoeien waar ze eigenlijk niets te zoeken hebben? 
Het Westen heeft inmiddels de zelfde arrogantie als die gebleken is in Libië. Er is al weer een interim 
regering gevormd. Daarmee nemen ze vast een voorschot op het inpikken van het land en het installeren 
van een regering die de belangen van Amerika en al haar New World Order bondgenoten dient. 
Bron: RT.com en nytimes.com - 
http://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=_UMmhXKdtQo 

http://biflatie.nl/artikelen/japan-artikelen/fukushima-wereldramp/
http://biflatie.nl/author/Biflatienl/
http://www.japantimes.co.jp/news/2013/09/16/national/typhoon-man-yi-makes-landfall-warnings-issued-in-western-japan/
http://www.washingtonsblog.com/2012/04/the-largest-short-term-threat-to-humanity-the-fuel-pools-of-fukushima.html
http://www.zerohedge.com/contributed/2013-09-15/real-fukushima-danger
http://world.time.com/2013/09/13/steam-spotted-at-fukushima-nuclear-reactor/
http://boinnk.nl/blog/62782/de-strijd-syrie-in-beeld-en-israel-verdacht-van-chemische-wapens/
http://martinvrijland.com/2013/09/16/de-strijd-syrie-in-beeld-en-israel-verdacht-van-chemische-wapens/
http://martinvrijland.com/2013/09/16/de-strijd-syrie-in-beeld-en-israel-verdacht-van-chemische-wapens/
http://martinvrijland.com/
http://rt.com/op-edge/israel-syria-chemical-weapons-disarmament-866/
http://www.infowars.com/obama-rejects-putin-claim-rebels-responsible-for-chemical-weapons-attack/
http://www.nytimes.com/2013/03/19/world/middleeast/syria-warplanes-hit-lebanon-for-first-time.html?pagewanted=all&_r=0
http://www.nytimes.com/2013/03/19/world/middleeast/syria-warplanes-hit-lebanon-for-first-time.html?pagewanted=all&_r=0
http://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=_UMmhXKdtQo
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Hoe hypocriet zijn ze daar in Washington 
Uit het nieuws 19-09-2013 
bron: Franklin ter Horst 
 
Terwijl Washington de Syrische dictator Bashar al-Assad beschuldigd van het gebruik van chemische 
wapens (nog niet bewezen) is Amerika zelf kampioen overtreder vanwege het gebruik van wapens die 
massaôs mensen het leven hebben gekost. Daarnaast hebben tienduizenden daar de meest afschuwelijke 
lichamelijke effecten aan overgehouden. Zo werd de stad Hiroshima op 6 augustus 1945 door de klap van 
de door een B29 bommenwerper afgeworpen uraniumbom ñLittle Boyò, veranderd in een massa verkoolde 
resten waarbij 130.000 mensen de dood in werden gejaagd. Op 9 augustus 1945 werd de plutoniumbom 
ñFat Manò boven Nagasaki gedropt. Hierbij vielen 27.000 doden en 41.000 gewonden. In de jaren die 
volgden zouden nog tienduizenden sterven aan de gevolgen van de beide ontploffingen. Overlevenden 
ondervinden nu ruim 68 jaar na dato, nog steeds gezondheidsproblemen. Volgens de officiële lezing van de 
Amerikanen zouden deze bommen een einde hebben gemaakt aan de Tweede Wereldoorlog, maar in 
werkelijkheid zou Japan al enkele maanden daarvoor, tenminste tweemaal een aanbod had gedaan de 
oorlog te beëindigen. 
De boven Nagasaki gedropte Fat man 
Ook de talloze door de Verenigde Staten gevoerde kernproeven 
tussen 1946 en 1958 hebben onvoorstelbare ellende veroorzaakt. 
Honderdduizenden mensen zijn blootgesteld aan straling in de 
nucleaire testgebieden terwijl de Amerikaanse overheid volledig op 
de hoogte was van de catastrofale gevolgen voor de bewoners van 
deze gebieden. De gevolgen van de kernproef boven het atol Bikini 
en die van de bewoners in het nabij gelegen atol Rongelap, waren zo 
dramatisch dat het Amerikaanse Ministerie van Binnenlandse zaken 
besloot ter compensatie een miljoenenovereenkomst voor de 
bewoners van deze eilanden te sluiten. Op de Marshalleilanden werd 
een bovengrondse kernproef gehouden onder de naam ñBravoò, zonder dat men de bevolking daar van te 
voren van in kennis heeft gesteld. In de staat Nevada zijn van 1963 tot 1990, in totaal 928 kernproeven 
uitgevoerd. Volgens een rapport van een commissie van het Huis van Afgevaardigden in de Verenigde 
Staten zijn daarbij nietsvermoedende burgers bewust aan stralingsexperimenten blootgesteld. Het hoofd van 
de Amerikaanse kernwapenorganisaties gaf toe dat de overheid immorele proeven had uitgevoerd op 
Amerikaanse burgers. Oscar Rosen, commandant van de nationale vereniging van atoomveteranen, schat 
dat ca 500.000 militair personeel en een veelvoud daarvan onder de burgerbevolking zijn blootgesteld aan 
straling in de nucleaire testgebieden.Volgens Steven Aftergood, een vooraanstaand onderzoeker bij de 
onafhankelijke federatie van Amerikaanse wetenschappers, zullen de burgers nooit het volledige verhaal 
over de proeven te weten komen, omdat de CIA in 1973 de meeste rapporten heeft vernietigd. Amerika 
beschikt ook over de zogenaamde plasmabom met een potentieel van 100.000 keer de Hiroshima bom. Een 
verschrikkelijk wapen dat in een klap de hele wereld kan verwoesten. 
Tijdens de Vietnam oorlog bombardeerde de Verenigde Staten de jungle van Vietnam met napalm en Agent 
Orange, een ontbladeringsmiddel. De dichtbegroeide jungle werd door de door Noord-Vietnam gesteunde 
Vietcong gebruikt als dekking voor hun guerrillatactieken. Hiermee verloren niet alleen planten en bomen 
hun bladeren, maar werden ook akkers verwoest, en daarmee een deel van de voedselvoorziening. Door het 
gebruik van Agent Orange zijn meer dan 150.000 kinderen ernstig gehandicapt ter wereld gekomen 
waaronder duizenden kinderen met een open rug en andere misvormingen aan de ruggengraat geboren. De 
Vietnamoorlog heeft circa 2,5 miljoen Vietnamezen het leven gekost waaronder circa 2 miljoen burgers. 
Verder waren er 2 miljoen gewonden en 300.000 vermisten. Ook werd er grootscheepse schade toegebracht 
aan het land. Maar liefst drie generaties zijn besmet geraakt door de chemische middelen en is het DNA van 
de bevolking aangetast. Agent Orange bleek het zwaar giftige dioxine te bevatten en veroorzaakte onder 
andere ziektes als: chlooracne, de ziekte van Hodgkin, verschillende soorten kanker in de luchtwegen en 
prostaatkanker. Tot op de dag van vandaag krijgen nakomelingen van de Vietnamezen, die in de met 
chemische middelen bestookte gebieden leefden, nog steeds (klein-)kinderen die lichamelijk gehandicapt 
worden geboren. 
In deze oorlog verloren circa 2.5 miljoen Vietnamezen het leven. 
 
Sommige delen van het land zijn nog onbruikbaar vanwege de 
chemische wapens die in de grond zitten en overal liggen nog 
delen van vliegtuigen, helikopters, tanks en blindgangers; bommen, 
granaten en mijnen, die destijds niet afgegaan zijn. 58.226 
Amerikanen sneuvelden of raakten vermist. De Amerikanen, die 
gewerkt hebben met de chemische middelen kampen met dezelfde 

http://boinnk.nl/blog/62845/uit-het-nieuws-19-09-2013/
http://nl.wikipedia.org/wiki/Atoombommen_op_Hiroshima_en_Nagasaki
http://www.globalresearch.ca/the-real-reason-america-used-nuclear-weapons-against-japan-it-was-not-to-end-the-war-or-save-lives/5308192
http://www.youtube.com/watch?v=-l6Q8Q1smwg
http://www.uvm.edu/~shali/BikiniAtoll.pdf
http://www.youtube.com/watch?v=fd1IFjBNNVo&mode=related&search
http://nl.wikipedia.org/wiki/Kernwapentestgebied_in_Nevada
http://www2.gwu.edu/~nsarchiv/radiation/dir/mstreet/commeet/meet12/trnsc12b.txt
http://www2.gwu.edu/~nsarchiv/radiation/dir/mstreet/commeet/meet4/brief4.gfr/tab_j/br4j1.txt
http://nl.wikipedia.org/wiki/Napalm
http://nl.wikipedia.org/wiki/Agent_Orange
http://nl.wikipedia.org/wiki/Agent_Orange
http://nl.wikipedia.org/wiki/Noord-Vietnam
http://nl.wikipedia.org/wiki/Vietcong
http://nl.wikipedia.org/wiki/Vietnamoorlog
http://nl.wikipedia.org/wiki/Chlooracne
http://nl.wikipedia.org/wiki/Ziekte_van_Hodgkin
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problemen als de Vietnamezen, dus ook de daaropvolgende generaties. 
In de tachtiger jaren verkocht de toenmalige Reagen-administratie chemische wapens aan de Iraakse 
dictator Saddam Hoessein. Nadat Saddam in 1979 aan de macht was gekomen, ontketende hij een jaar 
later een oorlog tegen Iran (de Iran-Iraakse oorlog van 1980-1988). Beide landen eisten het beheer op van 
de Shatt-al-Arab, het gecombineerde kanaal van de Eufraat en de Tigris naar de Perzische Golf. Eind 1987 
ontdekten de Amerikanen d.m.v. satelliet beelden dat Iran een grote troepenmacht had samengetrokken op 
het Fao schiereiland, in de buurt van de stad Basra als voorbereiding op een groot lente offensief. De CIA 
toonde een rapport over hun bevindingen aan Ronald Reagan die vervolgens besloot Bagdad te informeren. 
Saddam maakte daar dankbaar gebruik van en besloot in april 1988 de Iraanse troepen met sarin en 
mosterdgas te bestoken. Bij deze bombardementen kwamen maar liefst 20.000 Iraanse troepen om het 
leven. Documenten van de CIA laten zien dat Washington tijdens deze oorlog Saddam Hoessein oogluikend 
toestond chemische wapens tegen de Iraanse troepen te gebruiken. Volgens Teheran zijn tijdens deze 
oorlog 100.000 Iraniërs slachtoffer geworden van Iraakse aanvallen met zenuw- en mosterdgas. 
Verarmd uranium, een misdaad tegen de menselijkheid 
Verarmt Uranium is een afvalproduct dat overblijft na de 
productie van kernwapens en energie opwekking in 
kerncentrales. VU wordt verwerkt in kruisraketten, 
verschillende soorten bommen, granaten, mortieren, 
landmijnen, kogels en voor de bepantsering van onder meer 
tanks. George Bush senior gebruikte VU tijdens de 1

ste
 

Golfoorlog terwijl hij volledig op de hoogte was van de 
gevaren voor de bevolking en zijn eigen militairen. Het 
Amerikaanse leger vuurde meer dan 340 ton aan VU-
projectielen af op doelen in Irak en Koeweit. Ook de daarop 
volgende regeringen van Bill Clinton en George W.Bush zijn er mee doorgegaan. Naast Irak zijn VU-wapens 
ingezet op 112 locaties in het voormalige Joegoslavië (Servië) en Afghanistan. Bill Clinton liet tijdens zijn 
bewind 31.000 bommen op Joegoslavië gooien waarin VU verwerkt zat. 
De man van 31.000 bommen op voormalig Joegoslavië 
Sinds 1991 is er in Irak totaal meer dan 3000 ton gedumpt en 1000 ton in Afghanistan. Metingen in de buurt 
van met VU-granaten opgeblazen tanks, vertonen een stralingswaarde die wel 1000 maal hoger ligt dan 
normaal. De Iraakse stad Fallujah lijdt sinds eind 2004 nog steeds onder de gevolgen van de Amerikaanse 
aanvallen met VU wapens tijdens de 2

e
 Golfoorlog. Volgens de opstellers van een rapport getiteld ñKanker, 

Kindersterfte en Geboortecijfers in Fallujah, Irak 2005ï2009ǌ, hebben de mensen in Fallujah te maken met 
meer kankergevallen, leukemie, kindersterfte en allerlei lichamelijke afwijkingen dan werd vastgesteld onder 
overlevenden in Hiroshima en Nagasaki. Uit onderzoeken blijkt dat door de Amerikaanse en Britse 
bombardementen in Irak, bepaalde kankersoorten met zoôn 500 tot 1000% zijn gestegen. Een groot aantal 
pasgeboren babyôs vertonen zeer ernstige afwijkingen (let op: schokkende beelden). Babyôs worden 
geboren met open hoofdjes zonder oogjes, organen die buiten het lichaam liggen en soms zijn het niet meer 
dan klompjes vlees. Diverse sites op internet melden dat de VS naast VU-wapens zelfs ñTactische nucleaire 
wapensò zou hebben ingezet in zowel in Irak als in Afghanistan ï in het Tora Bora gebergte. De bom in dit 
gebergte was zo krachtig dat het op een aardbeving leek. 
Terwijl onderzoekers spreken van een ongekende ramp die zich over tientallen jaren zal uitstrekken, wordt 
het gezondheidsrisico door de Amerikaanse regering gebagatelliseerd door de nadelige effecten minimaal te 
noemen. De verantwoordelijke regeringen ondernemen helemaal niets en doen net alsof het probleem niet 
bestaat en beschuldigen de onderzoekers ervan spookverhalen te verspreiden. Medewerkers van de 
Wereldgezondheidsorganisatie WHO worden bij hun onderzoek, door de Amerikaanse overheid 
gedwarsboomd of krijgen te horen dat de nadelige effecten van het gebruik van VU, schromelijk wordt 
overdreven. Woordvoerders van de NAVO verklaren dat er geen verband bestaat tussen het gebruik van VU 
en de gevallen van kanker onder de militairen en bij de bevolking in de betrokken gebieden. Het Britse 
Ministerie van Defensie zegt dat er geen enkel bewijs bestaat dat VU de gezondheid aantast. Volgens 
diverse onderzoekers en medische deskundigen zijn de gevolgen van het gebruik van VU echter 
catastrofaal, en zijn de landen die deze wapens gebruiken, bezig met een gruwelijke misdaad tegen de 
menselijkheid. 
Ruim 1 miljoen Amerikaanse militairen hebben dienst gedaan in de oorlogsgebieden in Irak en Afghanistan. 
Volgens diverse bronnen kampen 75% van deze militairen met lichamelijke klachten ten gevolge van VU. 
Verschillende medici zeggen dat het bij maar liefst 40 procent van de militairen gaat om de een of andere 
vorm van kanker. Zij zeggen dat alle militairen die in Bosnië, Kosovo, Afghanistan en Irak gediend hebben 
en nog dienen, op den duur met ernstige lichamelijke klachten te maken krijgen, nog los van de psychische 
problemen vanwege de verschrikkelijke ervaringen die velen van hen hebben opgedaan. Diverse medische 
deskundigen noemen de Amerikaanse en Britse troepen, wandelende doden. Men schat dat het gebruik van 
VU, miljoenen doden tot gevolg zal hebben in de gebieden waar VU-wapens zijn ingezet en dat grote 
aantallen militairen die daaraan zijn blootgesteld, eveneens daar de nare gevolgen van zullen ondervinden. 

http://www.greenleft.org.au/node/26825
http://www.informationclearinghouse.info/article35973.htm
http://www.iacenter.org/depleted/du.htm
http://www.mindfully.org/Nucs/2004/DU-Trojan-Horse1jul04.htm
http://www.index.va.gov/search/va/va_search.jsp?QT=depleted+uranium#Results
http://www.youtube.com/watch?v=PFqyK8kB1Vk
http://www.thewe.cc/weplanet/news/depleted_uranium_iraq_afghanistan_balkans.html
http://www.nogw.com/download/_07_5_nukes_part2.pdf
http://www.jesus-is-savior.com/Evils%20in%20Government/depleted_uranium.htm
http://www.jesus-is-savior.com/Evils%20in%20Government/depleted_uranium.htm
http://www.globalresearch.ca/video-us-veterans-and-depleted-uranium-du/6353
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In Irak komen regelmatig zandstormen voor waardoor microscopisch kleine deeltjes VU, kilometers ver van 
het epicentrum worden weggeblazen om vervolgens terecht te komen op mens en dier, gebouwen, 
gewassen en het water. De rivieren de Tigris en Eufraat ï de levensaders van de Iraakse bevolking- zijn 
hierdoor vergiftigd en zijn rivieren van de dood geworden. De graslanden ten westen van Basra in het zuiden 
van Irak, waar een belangrijk deel van de groenten en granen vandaan komen, is eveneens besmet. 
Onderzoekers hebben vastgesteld dat zelfs wanneer het water wordt gezuiverd, VU achterblijft en daardoor 
in de voedselketen terechtkomt. Deskundigen zeggen dat wanneer een klein deeltje van deze dodelijke stof 
wordt ingeademd, het een spoor van verwoesting in het lichaam kan veroorzaken. 
Experts zeggen dat het vele jaren zal duren voordat Irak en delen van Afghanistan weer veilig bewoonbaar 
zullen zijn en dat sommige gebieden zelfs voor lange tijd onbewoonbaar zijn geworden. Alles is radioactief 
besmet, het land, het drinkwater, alles. Onderzoekers zeggen dat geen enkel gebied in Irak vrij is van 
radioactieve besmetting en dat iedereen die zich in deze gebieden bevindt VU binnenkrijgt. 
Wapendeskundigen rangschikken VU onder massavernietigingswapens. Leuren Moret, een 
stralingsdeskundige spreekt van ñThe Trojan Horse of nucleair Warò. Er bestaat volgens hem geen enkele 
mogelijkheid het op te ruimen of af te breken. 
 De Britten en de Amerikanen blijven VU-wapens gebruiken ondanks de 
vele dramatische rapporten van medische deskundigen en andere 
onderzoekers. De landen die deze wapens gebruiken, en de leiders van 
de landen die daarvan op de hoogte zijn, zullen deze misdaad nooit 
toegeven daar ze anders het risico lopen te worden beschuldigd van 
massamoord en oorlogsmisdaden, zo melden diverse bronnen. Er 
bestaan een grote hoeveelheid uitvoerig gedocumenteerde rapporten van 
medische deskundigen, mensenrechten organisaties, het Internationale 
Rode Kruis en vele anderen, dat VU alle kenmerken heeft van een 
massavernietigingswapen. 
Terwijl Washington van Bashar al-Assad eist zijn chemische wapens snel 
te vernietigen, heeft Amerika zelf ook nog steeds zoôn 3000 ton van dit 
soort wapens in voorraad. Dat is in het verleden zelfs 32.500 ton 
geweest. Washington had volgens de afspraken dat hele zooitje al in 
2007 vernietigd moeten hebben, maar dat wordt nu pas rond 2023. 
Machtigste bank ter wereld kondigt wereldwijde financiële crash aan 
Financial Times: 'Centrale banken hebben hoop opgegeven het financiële 
systeem weer te kunnen repareren - Wereld tot eindeloze crises en valuta-instortingen verdoemd' 
 
De Bank for International Settlements (BIS), die de belangen 
van de belangrijkste centrale banken ter wereld 
vertegenwoordigt, kenschetst de situatie op de financiële 
markten ondanks de records op de aandelenbeurzen als 
nog slechter als vlak voor het instorten van Lehman Brothers 
in 2008, dat de financiële crisis in gang zette. De 
waarschuwing van de BIS is mogelijk de reden waarom de 
Amerikaanse Federal Reserve aankondigde voorlopig door 
te gaan met het onbeperkt bijdrukken van geld. Dit betekent 
echter dat de centrale banken de controle over de enorme 
schuldenberg definitief hebben verloren. 
Oplossen problemen met meer geld 'illusie' 
In het deze week gepubliceerde kwartaalbericht constateert de BIS dat de 'buitengewone maatregelen van 
de centrale banken' de 'illusie' hebben gecreëerd dat de massaal in de markten gepompte nieuwe 
geldstroom de fundamentele economische en financiële problemen kan oplossen. De BIS suggereert dat de 
problemen alleen maar groter zullen worden nu de centrale banken de geldpersen op volle toeren laten 
draaien. Hoe de spreekwoordelijke geest dan weer terug in de fles zou moeten, weten de experts van de 
BIS echter niet. 
Gevaren veel groter dan vijf jaar geleden 
Voormalige topofficials die geen onderdeel van het wereldwijde financiële systeem meer vormen, zijn daar 
veel minder onduidelijk over. Volgens voormalig BIS-topeconoom William White is er geen redden meer aan 
en volgt er onvermijdelijk een grote crash. Hij baseert zich onder andere op de enorme wereldwijde 
kredietzeepbel. Het aandeel 'leveraged loans', de kredieten met de hoogste risico's, ligt op dit moment op 
45%, wat 10 procentpunten hoger is dan in 2007, een jaar voor het failliet gaan van Lehman Brothers. 
Bovendien is de situatie vijf jaar later veel gevaarlijker dan vlak voor het omvallen van Lehman. 'Alle vorige 
onevenwichtigheden bestaan nog steeds,' waarschuwt White. 'Gemeten naar het aandeel in het BNP van de 
industrielanden ligt de hoogte van de publieke en private schuldenlast bij 30 procentpunten. Daarnaast 

http://cuttingedge.org/news/n2063.cfm
http://nuclear-news.net/2010/07/30/depleted-uranium-the-trojan-horse-of-nuclear-war/
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hebben we een heel nieuw probleem met de zeepbellen in de opkomende landen, die in een 'boom-bust-
cyclus' zullen eindigen.' 
Zelfde 'hoogdravendheid' marktspelers 
Het collectieve gedrag van de marktspelers -de wereldwijde jacht op risicovolle financiële producten- 
herinnert White aan de 'hoogdravendheid' die tot het uitbreken van de eerste financiële crisis leidde. Nu 
bepalend is het feit dat niemand weet tot welke hoogten de kosten van buitenlands kapitaal zullen stijgen, en 
of de FED zijn geldbeleid verscherpt. Niemand weet 'hoe ongeordend het proces mogelijk is, en hoe op deze 
uitdagingen moet worden voorbereid.' 
Kritiek op ECB-beleid 
De BIS uit vooral kritiek op de ontoereikende acties van de Britse centrale bank (Bank of England) en de 
Europese Centrale Bank (ECB). Hun pogingen om bepaalde 'richtlijnen' op te stellen om de rente op 
staatsleningen op de lange termijn laag te houden -zoals het onbeperkt aankopen van staatsobligaties -, 
zouden niets anders dan retoriek zijn. 'Er zijn grenzen aan hoever goede communicatie de markten kan 
sturen,' zegt Claudio Borio, BIS-topman voor onderzoek en ontwikkeling. 
'Troosteloze' schuldenlast Westerse landen onhoudbaar 
Al in het jaarbericht 2012/2013 twijfelde de BIS openlijk aan de houdbaarheid van de 'troosteloze' 
schuldenlast van de industrielanden, en eiste dat deze schulden snel worden afgebouwd. Wat de gevolgen 
zijn als dit niet lukt - en daar heeft het alle schijn van -: in de VS zou een stijging van de rente over 
staatsobligaties naar 3% een verlies van $ 1 biljoen voor de internationale investeerders betekenen. In Italië, 
Frankrijk en Groot Brittannië zou het verlies oplopen tot maar liefst 15% à 35% van het BNP van deze 
landen. 
Nog een ernstig gevolg zou het feitelijke faillissement van alle centrale en commerciële banken met een 
groot aandeel Amerikaanse staatsobligaties zijn. 
Nieuwe grote schok in 2014 - 2015 
De geschiedenis leert dat de BIS maar beter serieus kan worden genomen, want ze voorspelden 6 jaar lang 
het uitbreken van de wereldwijde financiële crisis in 2008. Eind 2012 waarschuwde ook Kaushik Basu, de 
hoofdeconoom van de Wereldbank, dat 'er een schuldenmuur op ons afkomt'. Hij zag met name de ú 1 
biljoen hoge LTRO (longer-term refinancing operations) van de ECB als extreem problematisch. Deze 
kredieten aan banken moeten eind 2014 / begin 2015 weer worden terugbetaald, maar het is volstrekt 
onduidelijk of dat wel zal of kan gebeuren. 
Basu rekent er daarom op dat de wereldeconomie in 2014 of 2015 een nieuwe 'grote schok' te wachten 
staat. De onbeperkte geldstroom uit de Amerikaanse, Europese, Britse en Japanse centrale banken is 
bedoeld om de gigantische winsten van beleggers, speculanten en andere marktspelers zo lang mogelijk in 
stand te houden en zelfs te vergroten. 
Ondanks geldstroom geen echt economisch herstel 
Het dagelijkse nieuwsblad in Zürich schrijft dat het FED topman Bernanke en zijn collega's weliswaar is 
gelukt een wereldwijde depressie tegen te houden, maar dat ze er niet in zijn geslaagd om een echt 
economisch herstel op gang te brengen. De oncontroleerbare geldstroom eist een hoge prijs, namelijk dat de 
mensen het vertrouwen in hun munten dreigen te verliezen. De angst voor inflatie neemt toe, waardoor de 
politieke druk om de geldsluizen weer te sluiten heel groot is geworden. 
Dat is nu juist waar de centrale banken het meest beducht voor zijn. De Financial Times kwam niet voor 
niets met de radicale conclusie dat 'de centrale banken de hoop hebben opgegeven dat ze het financiële 
systeem weer kunnen repareren... De wereld is tot een eindeloze cyclus van zeepbellen, financiële crises en 
valuta-instortingen verdoemd.' 
Centrale banken hebben controle verloren 
Hélène Rey van de London Business School karakteriseerde de situatie dan ook als 'hopeloos'. Ook in haar 
ogen hebben de centrale banken de controle over de wereldeconomie verloren. De enige oplossingen die ze 
ziet zullen door de wereld als onacceptabel worden beschouwd: óf het invoeren van strenge wereldwijde 
kapitaalcontroles, óf het geven van totale controle over de wereldeconomie aan de Amerikaanse FED. 
Maar ook andere geopperde oplossingen zijn onwaarschijnlijk. Zo is er forse tegenstand tegen een vrijwillige 
terugkeer naar de goudstandaard. De invoering van strenge kapitaalcontroles, strakke regulering van de 
banken en het afzweren van het maken van nieuwe schulden zal in de praktijk niet gaan plaatsvinden. De 
eerste stappen hiertoe, de invoering van een financiële transactiebelasting en een verbod op short-selling, 
mislukten dan ook jammerlijk. 
Schuldenzondvloed komt eraan 
De centrale banken kunnen dus nog maar één ding doen om de dood van het failliete financiële systeem 
nog een poosje te rekken, en dat is onbeperkt geld blijven bijdrukken, waarmee meer olie op het toch al 
hoge vuur van de crisis wordt gegooid. De BIS beseft dat dit niet oneindig kan doorgaan, en bereidt de 
markten op het ergste voor: de schuldentsunami -beter gezegd: een complete schuldenzondvloed- komt 
eraan, en is door niemand meer te stoppen. 
Xander - (1) Deutsche Wirtschafts Nachrichten 

http://deutsche-wirtschafts-nachrichten.de/2013/09/19/biz-die-maechtigste-bank-der-welt-kuendigt-den-crash-an/
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Het einde van de antibiotica 
september 18, 2013 - Niburu.co 
 
In onze Westerse maatschappij zijn we zo goed als op het punt beland dat antibiotica geen effect meer 
hebben op resistente ñsuper bacteri±nò. De natuur zal het moeten oplossen, maar artsen hebben geen flauw 
benul welke natuurlijke geneesmiddelen er zijn en hoe ze toe te passen. Het Amerikaanse Centre for 
Disease Control (CDC), vergelijkbaar met onze RIVM geeft nu openlijk toe dat door het voorschrijven van 
antibiotica het aantal ñsuper bacteri±nò (bestand tegen antibiotica) dramatisch is toegenomen. Hierdoor 
komen volgens een conservatieve schatting jaarlijks 23.000 Amerikanen om het leven. In een nieuw 
uitgebracht rapport wordt door de CDC in feite toegegeven dat moderne medicijnen falen voor wat betreft 
ziektes veroorzaakt door infecties. De behandeling met antibiotica kwam op gang in de jaren vijftig, de 
periode waarin men het omschreef als een wondermiddel. Nu echter zijn we op een punt beland waarop het 
bestrijden van bacteriën met artificiële middelen niet meer werkt. De directeur van de CDC, Dr. Tom Frieden, 
zegt dan ook, ñAls wij niet voorzichtig zijn bevinden wij ons weldra in het na-antibiotica tijdperkò. 
Deze mededeling moet alle alarmbellen wereldwijd doen afgaan, zéker in de medische wereld. Want wat het 
betekent is dat artsen en ziekenhuizen weldra geen behandelingen meer kunnen bieden voor infecties. 
Artsen in de Westerse wereld zijn uiteraard totaal onbekend met veel effectievere manieren om infecties te 
behandelen. Vanwege de megawinsten op farmaceutische antibiotica hebben artsen nooit geleerd hoe ze de 
natuurlijke variant (die geen resistentie veroorzaken) moeten gebruiken. 
Artsen zijn nooit geïnformeerd over de krachtige antibiotische eigenschappen van bijvoorbeeld zilver, koper, 
aloë vera, knoflook (en zwavelverbindingen), Chinese medicinale kruiden en veel andere bacterie 
bestrijdende substanties uit de natuur. Het gevolg van dit alles is dat het niet lang meer zal duren voordat 
artsen hun patiënten naar huis zullen sturen om te sterven, omdat ze niet weten welke werkelijke 
behandelingen er zijn en al lange tijd beschikbaar in de wereld van natuurgeneeskunde. 
Dit is de prijs die de Westerse geneeskunst zal dienen te betalen: Talloze slachtoffers zullen lijden en 
uiteindelijk sterven vanwege het onvoorstelbaar gebrek aan kennis bij artsen en de domme manier waarop 
ze vertrouwen op een falend systeem van chemische middelen. 
Echter, mocht je nu denken dat men iets geleerd heeft, dan kom je bedrogen uit. Want bij de CDC wordt nu 
de hoop uitgesproken dat er ñeen ander chemisch productò zal worden ontwikkeld dat het probleem met de 
ñsuper bacteri±nò kan oplossen. 
Ongetwijfeld wordt er in de achtergrond hard gewerkt aan een nieuwe chemisch product, dat het ñnieuwe 
wondermiddelò van de mensheid zal worden. Door w®®r te denken op dezelfde manier als waardoor het 
probleem is veroorzaakt zul je het probleem dus nooit oplossen. Willen deze nieuwe supermiddelen ook 
maar enigszins effect hebben dat zal het aanzienlijk giftiger dienen te zijn dan zijn voorgangers om de 
resistentie bij de bacteriën te overwinnen. Hierdoor zal een giftige chemische spiraal ontstaan die uiteindelijk 
zal leiden tot de vernietiging van de menselijke beschaving. 
Een tweede manier die het CDC in gedachten heeft om dit probleem op te lossen is, je raadt het al, 
vaccinaties. Dit is uiteraard totale onzin omdat vaccins het immuunsysteem alleen maar verzwakken, terwijl 
het de infecties door ñsuper bacteri±nò niet zal stoppen. 
De werkelijkheid op dit moment is echter dat dit nieuwe wondermiddel er nog niet is. Wat wel een heel reële 
mogelijkheid nu is is dat er een ñsuper bacterieò de kop op zal steken die resistent is tegen ieder type 
antibiotica. Wanneer deze ñsuper bacterieò zich in razend tempo over de wereld zal verspreiden dan heeft de 
Westerse geneeskunst geen middelen om dit te behandelen. 
Met als gevolg miljoenen doden of zelfs meer over de hele wereld. Er is geen vaccin, geen medicijn en geen 
enkele andere in de geneeskunst bekende behandeling die dit kan stoppen. 
Het is natuurlijk een bekend feit dat er al langere tijd op diverse manieren aanvallen plaatsvinden op ons 
immuunsysteem. Denk maar aan zware metalen, chemtrails (sproeien van chemicaliën in de lucht), straling 
zoals WiFi en GSM, medicijnen en nog een aantal zaken. Bij veel mensen is hun weerstand al zodanig 
verzwakt dat resistente bacteriën in hun lichaam straks een feestje kunnen bouwen met alle gevolgen van 
dien. 
Als er inderdaad een wereldwijde pandemie zou ontstaan door ®®n van deze ñsuper bacteri±nò dan staat de 
farmaceutische industrie machteloos. Waarschijnlijk precies de bedoeling om de planeet leefbaar te houden 
voor ñthe lucky fewò. Vandaar ook dat de EU nu probeert een ban te leggen op natuurlijke geneesmiddelen. 
In een volgend artikel daarover meer. Voor nu, klik hier om snel de petitie te tekenen. 
Om dit te kunnen overleven, dien je natuurlijk in de eerste plaats te zorgen dat je immuunsysteem optimaal 
functioneert en daarnaast is het raadzaam om je te verdiepen in natuurlijke antibioticamiddelen. 
Wij zouden graag met iemand in contact komen die bekend is met planten die een antibiotische werking 
hebben bij de mens. Klik hier om met ons in contact te treden. 
De natuur heeft een oplossing voor alles, ook nu. 
Bron: Natural News 
http://www.niburu.co/index.php?option=com_content&view=article&id=5864:het-einde-van-de-
antibiotica&catid=17:gezondheid&Itemid=30 
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Gezondheid: Wetenschappelijk bewijs: de griepprik werkt niet! 
september 18, 2013 - bron: wanttoknow.nl 
 
Het griepseizoen staat weer voor de deur. Nu kun je proberen om niet óopenô te doen, de griep dus niet 
binnenlaten, maar zoals je weet, werkt het zo niet.. Een griepvirus sluipt toch bij je binnen en doet daar dan 
zijn ódingetjeô, vooral als je moe en futloos bent. 
De griep slaat vaak toe als je immuunsysteem niet op volle kracht kan draaien en je ook verstoken bent van 
voldoende prikkels die dat immuunsysteem optimaal laten functioneren..! Het is dan ook geen toeval, dat 
griep meestal ontstaat in tijden dat het zonlicht naar een minimale kracht toegaat, in de herfst- en wintertijd 
dus. 
Een arts hanteert dan ook vaak de omgekeerde volgorde.. Dóórdat jij griep 
hebt, kan hij aflezen dat je het druk hebt gehad, dat je jezelf voorbij bent 
gelopen.. Té weinig aandacht aan je lichaam geschonken hebt. En het 
lichaam óverteltô je dat dan, gaat je dan lekker lopen ógriepenôé 
Zoals je in ón eerder hoofdartikel hebt kunnen lezen, is Vitamine D een 
essentiële stof, die ervoor zorgt, dat ons immuunsysteem geprikkeld wordt 
om optimaal te werk te gaan. (HIER). Maar ook voldoende rust, goede 
voeding en buitenlucht zijn essentiële factoren in het goed functioneren van 
ons lichaam. 
En vaccinaties dan? Ik hoor het u al vragen.. De seizoensgriepprik is toch 
ook goed, in het verweer tegen de griep..? En als het erger wordt, er breekt 
bijvoorbeeld een ópandemieô uit van een heftige griep, dan nemen we toch 
een specifieke griepprik tegen juist DIE griepé? 
Het laatste woord is nog lang niet gesproken over vaccinaties en vooral de gedachten áchter de werking van 
vaccinaties. Je kent ongetwijfeld de -bijna- tirades die Drs. John Consemulder hier vanuit zijn 
wetenschappelijke achtergrond heeft losgelaten op de óschaapachtigeô mentaliteit van vaccin-
wetenschappers, die o.a. in de Raad voor Gezonheid werkzaam zijn. Dáár past het onderstaande artikel 
naadloos aan. 
Overigens kun je hier op WantToKnow heel veel vinden over de uiterst dubieuze rol die Big Pharma speelt in 
het ontwikkelen van vaccinaties. Maar daarover hebben we het even niet, het gaat er nu om of het vaccin 
werkzaam is of niet.. Niet dus! 
* * * 
Wetenschappers tonen aan dat griepprik in 99% van de gevallen niet werkt.. 
Mike Adams, NaturalNews.com /september 2010 
vertaling © Jan Smith voor Wanttoknow.nl/be 
 
Werken influenzavaccins eigenlijk wel? Een alleszins redelijke vraag 
nietwaar? 
Een kritische blik op het nieuwste wetenschappelijk bewijs leert echter dat 
influenzavaccins volkomen nutteloos blijken te zijn in 99% van alle vaccinaties. 
In ieder geval als je geloof hecht aan de eigen onderzoeken van de 
fabrikanten. In werkelijkheid ligt de effectiviteit waarschijnlijk nog lager. 
Ik presenteer hier een gedetailleerde analyse van alle voor handen zijnde 
wetenschappelijke bewijzen waaruit een paar zeer opmerkelijke conclusies 
zijn te trekken: 
1) Influenzavaccins verminderen niet het aantal ziekenhuisopnames en ze verlagen zeker niet het aantal 
dagen ziekteverlof als gevolg van deze ziekte. 
2) Influenzavaccins verhinderen geenszins de overdracht van griep. 
3) Het bewijs dat het vaccin wel zou werken is eigenlijk heel magertjes: er moeten 100 mensen worden 
inge±nt om te zorgen dat de griepverschijnselen bij ®®n persoon worden tegengegaané 
Er is nog veel meer te vertellen over dit fascinerende verhaal. 
Hier de verdere details: 
Ik ben iemand met een grotendeels wetenschappelijke opleiding en heb gedegen kennis van 
wetenschappelijke methodieken, en heb erg veel energie gestoken in mijn pogingen om echte 
wetenschappelijke bewijzen te vinden die het wijdverspreide gebruik van influenzavaccins degelijk 
onderbouwen ï d.w.z. tijdens de seizoensgebonden inentingen. 
Voordat ik kennis vergaarde over voedingsleer en holistische behandelmethoden, was ik werkzaam als 
ondernemer in computersoftware en had ik een redelijke wetenschappelijke achtergrond op het gebied van 
astronomie, natuurkunde, fysiologie, microbiologie, genetica, antropologie en psychologie. In feite was een 
van mijn grote voorbeelden wijlen natuurkundige Dr. Richard Feynman. 
Op de website van NaturalNews praat ik zelden vanuit mijn wetenschappelijke achtergrond, omdat het een 
nogal droge en snel vervelende manier van presenteren is. Ik ken echter wel het verschil tussen echte 
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wetenschap en zogenaamdeflut wetenschap, en voorbeelden daarvan treffen we zowel aan in 
wetenschappelijke benaderingen als ook in de alternatieve kant van de zaak. 
De zogenaamde ópsychische heelkundeô, om een voorbeeld te noemen, is, in ieder geval door de manier 
waarop het wordt gepopulariseerd, niets meer dan een slim handigheidje, waarbij de behandelaar wat 
kippeningewanden in zijn hand verbergt en dan net doet alsof hij het zieke orgaan uit de buikholte van de 
patiënt weghaalt. De demonstraties die ik op film heb gezien zijn stuk voor stuk voorbeelden van 
kwakzalverij. En werkelijk: op een vergelijkbare wijze zijn de vaccinaties die tijdens het griepseizoen worden 
toegediend een modernere versie van die zogenaamde ópsychische heelkundeô: niets meer dan een slim 
handigheidje gebaseerd op niets meer dan een handige afleidingsmanoeuvre en het verdoezelen van 
wetenschappelijke feiten. 
Seizoensvaccinaties werken eenvoudigweg namelijk niet bij 99 van de 100 mensen ( en dat is nog 
zachtjes uitgerukt, zoals hieronder zal blijken). 
Een jaar geleden loofde ik een beloning van US$10.000 uit aan iedereen die op de proppen komt met 
wetenschappelijk bewijs dat de H1N1 vaccins veilig en effectief waren (HIER). Niemand, maar dan ook 
niemand maakte of maakt aanspraak op dit bedrag, om de doodeenvoudige reden dat dergelijk bewijs 
helemaal niet bestaat. 
Conventionele geneeskunde, zo wordt beweerd, is eigenlijk óBewijs Gerelateerde 
Geneeskundeô (BGG). Dat wil zeggen dat van alles dat door de conventionele 
geneeskunde wordt aanbevolen, mag worden verondersteld dat het gebaseerd is 
op streng wetenschappelijk onderzoek. Je mag aannemen dat alles statistisch is 
onderbouwd en zonder enige twijfel is vastgesteld dat het werkt volgens de 
aanbevelingen. 
ñMis tijdens het griepseizoen geen enkele werkdag! Haal snel een griepspuit!ò 
Maar als je die hebt gehaald, ligt de kans op bescherming rond de 1%..! 
En in het geval van de influenzavaccins zegt de bijsluiter dat het op enigerlei wijze 
absolute bescherming biedt tegen de griep. ñMis tijdens het griepseizoen geen 
enkele werkdag! Haal snel een griepspuit!ò 
De idee erachter is natuurlijk dat een griepinjectie 100% bescherming biedt tegen 
de griep. Als je een griepvaccinatie laat toedienen, hoef je je op je werk niet meer ziek te melden voor een 
griepje. Deze veronderstelling is echter volledig bezijden de waarheid en eigenlijk is hij zelfs compleet uit de 
lucht gegrepen. Zoals je hieronder kunt zien, is het niets anders dan valse voorlichting op basis van 
flutwetenschap. 
Weet je, er is nooit sprake geweest van onafhankelijk, steekproefsgewijs en dubbelblind onderzoek 
met placeboôs, waaruit noch de veiligheid noch de effectiviteit van het H1N1 Mexicaanse griepvaccin werd 
aangetoond dat afgelopen jaar zo naar voren werd geschoven (en in feite ook weer zit in de griepcocktail die 
dit jaar wordt gepromoot). Er is nooit een dergelijk onderzoek uitgevoerd..!! 
Dientengevolge bestaat er dus ook geen absolute wetenschappelijke basis waarop dergelijke vaccins in de 
allereerste plaats zouden moeten worden verkocht. 
Als excuus hiervoor voeren advertentieboeren aan dat het zelfsñonethisch zou zijn om een placebo-
onderzoek op dergelijke vaccins los te laten, omdat ze volgens hen zo goed werken dat het onthouden van 
het vaccin aan de placebocontrolegroep schadelijk voor die mensen zou kunnen zijn.ò 
Zij houden bij hoog en bij laag vol dat iedereen er voordeel van heeft zich te laten inenten met het 
influenzavaccin , en dus zou alleen al het uitvoeren van een wetenschappelijk gecontroleerd onderzoek 
óonethischô zijn. 
Ruik je de kwakzalverij al? 
Dit is nu precies het soort jargon dat je zou kunnen verwachten van een of andere maffe Russische 
wetenschapper die beweert ómagisch wateró te hebben uitgevonden, maar erbij vertelt dat magisch water kan 
niet worden onderzocht omdat de meetinstrumenten de magische eigenschappen van het water te niet 
doené! 
Op een soortgelijke manier houden vaccinboeren vol dat het onethisch is om te testen of hun vaccins echt 
wel werken. Je moet er maar gewoon op óvertrouwenô dat vaccins altijd goed zijn voor iedereen. En jazeker, 
ik gebruik hier het woord óvertrouwenô. Dat is namelijk precies de wijze waarop de zogenaamde 
wetenschappelijk wereld hamert waar het gaat om vaccinaties: GELOOF nou maar gewoon dat ze werken! 
Wie heeft er nu behoefte aan wetenschappelijke bewijzen als we er VERTROUWEN in hebben? 
Even cynisch samenvatten? 
Vergeet de op bewijs gebaseerde geneeskunde maar gewoon. Zet iedere rationele kosten-batenanalyse 
maar gewoon uit je hoofd. Vergeet nu maar de risicoberekeningen die deel zouden moeten uitmaken van 
rationele besluitvorming over vaccins. Nee, de vaccinindustrie (en haar pleitbezorgers) weten allang dat 
vaccins goed voor je zijn, en daarom is het ook helemaal niet nodig streng gecontroleerde onderzoeken uit 
te voeren! 
Anders gezegd is de Wetenschappelijk Methode helemaal niet van toepassing op de dingen waarin zij allang 
het volste vertrouwen hebben. Vertrouwen wint het van het gezonde verstand in de ówetenschappelijkô 
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gemeenschap, als je dat soms wilt geloven! Wat is de volgende stap? Gaan ze nu soms beweren dat 
vaccins hun werk doen omdat een of andere óVaccin Godô daarvoor zorgt? 
Hier, neem je vaccinatie nu maar. En vergeet vooral niet te bidden tot de Vaccin God, omdat ze op allen 
maar op die manier goed werken. Met andere woorden: Vaccin Voodoo. (Dat zou misschien wel een goeie 
titel zijn voor een vaccinlied, nu ik er over denk) 
Onethisch om erachter te komen of ze wel werken? 
Ik ben me meer en meer gaan verbazen over die hele uitleg over hoe het óonethischô zou kunnen zijn om uit 
te zoeken ofH1N1 vaccins wel hun werk doen. Deze benadering komt me vreemd voor, mede omdat er 
sprake is van een stilzwijgende vervolgverklaring. Hier is wat ze werkelijk als excuus bedoelen aan te 
voeren: 
#1) het is óonethischô om placebostudies uit te voeren op seizoensgebonden griepvaccins om te zien of ze 
daadwerkelijk werken. Zoiets ódoe je nietôé 
#2) Maar tezelfdertijd is het wel volkomen ethisch om die inentingen toe te dienen aan honderden miljoenen 
mensen, zelfs wanneer echte bewijzen ontbreken waaruit moet blijken dat ze veilig zijn en hun werk doen. 
Zoiets is ócommon senseô, algemeen aangenomen ówaarheidô..? 
Met andere woorden: het is dus onethisch echte wetenschap te bedrijven, maar daarentegen wel ethisch 
door te gaan met het injecteren van mensen met een stof die mogelijk volkomen nutteloos is (of zelfs 
schadelijk). Dat wijst gewoon naar de kromme logica en falende ethiek die zo typerend is voor onze 
hedendaagse vaccinindustrie. 
Pleitbezorgers beweren dat H1N1-vaccins zo geweldig effectief zijn dat het NIET geven van een vaccinatie 
aan de mensen in een placebogroep óhun leven in gevaar had kunnen brengenôé Alleen dat al is kennelijk 
voldoende reden om het uitvoeren van gedegen wetenschappelijk onderzoek naar die middelen uit de weg 
te gaan. 
Maar daar trap ik echt niet in. Ik denk dat het hier een dekmantel betreft ï een excuus om te voorkomen dat 
dergelijke vaccins worden onderworpen aan streng gecontroleerd wetenschappelijk onderzoek, omdat ze 
diep van binnen weten dat de uitkomst zal zijn dat vaccins niets anders zijn dan medische fraude. 
Even rondneuzen.. 
En dus ben ik eens een beetje gaan rondneuzen om te kijken of er soms ook andere steekproefsgewijze 
onderzoeken zijn uitgevoerd waarbij mogelijk mensenlevens op het spel stonden.. Nou, het duurde niet lang 
voordat ik er een paar op het spoor kwam! 
De óNew England Journal of Medicineô publiceerde kortgeleden bij voorbeeld twee onderzoeken over het 
koelen van hartpatiënten, waarbij men op zoek was naar een methode om hersenbeschadiging te 
voorkomen door de temperatuur in de hersenen te verlagen, totdat ze door de eerste hulp van het 
dichtstbijzijnde ziekenhuis kunnen worden behandeld. 
In twee onderzoeken die ik vond, onderwierpen onderzoekers, die van tevoren al wisten dat het ókoelenô 
levens zou redden, toch 350 hartpatiënten aan een steekproefsgewijs onderzoeksprotocol waarbij 
comateuze (maar gereanimeerde) patiënten werden blootgesteld aan ókoelendeô temperaturen of normale 
temperaturen. 
Uit één onderzoek kwam naar voren dat, hoewel de helft van de gekoelde patiënten herstelden met normale 
hersenfuncties, dat dit slechts bij een kwart van de patiënten die werden blootgesteld aan normale 
temperaturen het geval was. Met andere woorden: het koelen van patiënten redt de hersenen. 
Desalniettemin was het belang om te weten te komen of deze procedure al dan niet zou werken, groot 
genoeg om te rechtvaardigen dat die behandeling werd ontzegd aan honderd andere patiënten, waarvan de 
meesten na afloop leden aan permanente hersenbeschadigingen. 
Dientengevolge is het vaccin dat elk jaar wordt geproduceerd een hagelnieuw experiment, uitgevoerd op de 
massaôs proefkonijnen die altijd maar weer doen wat hen wordt verteld zonder zich af te vragen of er sprake 
is van enige wetenschappelijke grond. 
Zie je, wanneer wetenschappers echt antwoord willen hebben op de vraag ówerkt het koelen van de 
hersenen?ô, er voor hen geen enkel dilemma bestaat mensen door middel van een steekproefsgewijs 
onderzoek te onderwerpen aan zaken als permanente hersenbeschadiging. De kennis die door een dergelijk 
experiment wordt vergaard is het aantoonbaar waard een paar patiënten te verliezen, omdat ze, gewapend 
met wetenschappelijk bewijs,dergelijke procedures in de jaren erna kunnen toepassen om de levens 
van honderdduizenden anderen te sparen. 
Maar als het er dus opaan komt vaccins als de recente H1N1-variant te testen, luidt de officiële verklaring 
dat het veel te gevaarlijk is het vaccin te onthouden aan een behandelgroep..!! Wetenschappers claimen dat 
het niet echt belangrijk is te bepalen of vaccins statistisch worden onderzocht en niet het risico mag worden 
genomen het vaccin aan wie dan ook te onthouden tijdens een klinisch onderzoek.. 
Er zullen in het verleden vast en zeker een paar klinische onderzoeken uitgevoerd zijn op veel 
verschillende vaccins, maar de meeste werden gefinancierd door de vaccinfabrikanten en er werden 
bijna nooit strenge keuringen uitgevoerd op de seizoensvaccins alvorens die werden vrijgegeven 
voor toediening aan mensen. 
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Dientengevolge is het vaccin dat elk jaar wordt geproduceerd een hagelnieuw experiment, uitgevoerd 
op de massaôs proefkonijnen die altijd maar weer doen wat hen wordt verteld zonder zich af te 
vragen of er sprake is van enige wetenschappelijke grond. 
Omdat die natuurlijk ook ontbreekt! En ik ben overigens niet de enige die dit ongemakkelijke feit heeft 
onderkend..! 
De óCochrane Collaborationô 
De óCochrane Collaborationô is volgens eigen zeggen op hun website, óeen internationale, onafhankelijke 
organisatie zonder winstoogmerk van meer dan 28.000 deelnemers uit meer dan 100 landen, die zich 
toeleggen op het geven van actuele en nauwgezette informatie over de gevolgen van wereldwijd 
beschikbare gezondheidszorg.ô 
(zie eerdere artikelen met verwijzingen naar deze stichting op WantToKnow. HIER, HIER en HIER (waar 
TAMIFLU als hoax wordt ontmaskerd door hun medewerking) 
ñWij zijn wereldleider op het gebied van bewezen gezondheidszorg,ò zo kun je verder op de site te 
lezen, gevolgd door een citaat uit óThe Lancetô waarin staat dat, ñDe Cochrane Collaboration een 
onderneming is die wedijvert met het óHuman Genome Projectô waar het gaat om de mogelijke implicaties 
voor moderne geneeskunde.ò 
 
Dr. Tom Jefferson van de wereldvermaarde óCochrane Collaborationô. 
Dr. Tom Jefferson is een epidemioloog die voor de Cochrane 
Collaboration werkt, en hij besloot het wetenschappelijk bewijs achter de 
seizoen influenzavaccins eens aan nader onderzoek te onderwerpen. 
De doelstelling van het onderzoek was: óOnderzoek naar en de 
beoordeling van alle studies die de effecten beschrijven van griepvaccins 
bij gezonde volwassenen.ô 
Het Zoekcriterium: ñWij doorzochten de Centrale Cochrane Registers van 
Gecontroleerde Onderzoeken (CENTRAL) (The Cochrane Library, 2010, 
uitgave 2), MEDLINE (januari 1966 tot juni 2010) en EMBASE (1990 tot 
juni 2010).ò 
De Selectiecriteria (om te worden meegenomen in het onderzoek): óSteekproefsgewijze gecontroleerde 
onderzoeken (RCTs) of quasi-RCTôs waarin griepvaccins werden vergeleken met placeboôs en waarbij geen 
sprake was van natuurlijk voorkomende griepgevallen bij gezonde individuen in de leeftijdscategorie van 16 
en 65 jaar. We namen er ook onderzoeken in mee naar ernstig en zeldzaam letsel.ô 
Het Totale Onderzoeksgebied strekte zich uit over meer dan 70.000 mensen. En het is goed om te weten 
dat deresultaten sterk in het voordeel van de vaccinfabrikanten zouden kunnen spreken. 
De opsteller ging zelfs zover te waarschuwen dat ô15 van de 36 onderzoeken konden rekenen op 
financi±le steun van de industrie (vier onderzoeken presenteerden geen subsidiedeclaratie).ô 
Met andere woorden, bijna de helft van de onderzoeken die in deze analyse werden meegenomen werden 
gesubsidieerd door de geneesmiddelenindustrie zelf, die zoals we weten, de gegevens consequent 
manipuleert, onderzoekers omkoopt of op andere manieren wetenschappelijke fraude in de hand werkt, 
teneinde het door hen gewenste resultaat op tafel te krijgen..! 
De opsteller gaat zelfs nog een stap verder met de waarschuwing dat door de industrie gesubsidieerd 
onderzoek te allen tijde meer publiciteit krijgt, door te stellen ñédoor de industrie gesubsidieerd onderzoek 
werden, onafhankelijk van de methodologische kwaliteit en grootte, in meer prestigieuze tijdschriften 
gepubliceerd en geciteerd dan andere, niet-gesubsidieerde studies.ò 
Bekijk hier op deze pagina van het gedetailleerde onderzoek: 
 
Onderzoeksresultaten tonen aan dat influenzavaccins nagenoeg waardeloos zijn. 
Hier komt het interessante gedeelte: Hoewel bijna de helft van de onderzoeken werden gefinancierd door de 
industrie zelf, laat het onderzoek zien dat griepvaccins onder de meeste omstandigheden praktisch 
waardeloos blijken: 
ñDe corresponderende aantallen van mensen die griepsymptomen vertoonden, voor een mindere reactie op 
het vaccin bedroegen 2% en 1% (RD 1, 95% CI 0% tot3%)ò Aldus de opstellers van het rapport. 
En met óeen mindere reactie op het vaccinô bedoelen ze dat de griepvirusketen in het vaccin een slechte 
verbinding aanging met ketens die in het wild voorkomen. Dit is gewoonlijk in het echt ook het geval, 
omdat het vaccin alleen virale ketens bevat die het voorgaande jaar voorkwamen en men niet kan 
voorspellen welke ketens er dit jaar zullen zijn..! 
Met andere woorden: er zouden 100 mensen moeten worden gevaccineerd om het aantal mensen dat 
influenzasymptomen vertonen tot één terug te brengen. Maar voor 99% van de gevaccineerden maakt 
het dus niets uit! Het vaccin is een bijna waardeloos vaccin.. 
In het ógunstigsteô geval, waarin de virale keten in het griepvirus toevallig overeenkomt met de keten die in 
het wild voorkomt ð een situatie die zelfs door de onderzoekers als hoogst ongewoon wordt omschreven ï 
zijn de resultaten als volgt: 
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ô4% van niet gevaccineerde mensen ontwikkelde griepverschijnselen, tegen 1% van de gevaccineerden 
(risicodifferentiatie (RD) 3%, 95% betrouwbaarheidsinterval (CI) 2% tot 5%).ô 
Met andere woorden: het ópassendeô vaccin (dat in het echt ongewoon is) reduceerde griep infecties bij 3 
van de 100 mensen. Of, anders gezegd, 97% van de mensen die met het vaccin werden ingeënt 
hadden er geen baat bij (en gaf ook geen andere uitkomst). 
Bovendien gaan de conclusies van het rapport nog verder: 
Å ñVaccinatie hadé geen effect op het aantal ziekenhuisverwijzingen of op het aantal complicaties.ò 
Å ñHet gebruikte vaccin had geen effect op het aantal ziekenhuisopnames of het aantal opgenomen 
ziektedagen.ò 
Å ñHet overzicht toonde aan dat betrouwbaar bewijs over griepvaccins uitermate dun gezaaid is, maar er is 
wel bewijs van wijdverspreide manipulatie van de conclusieséñ 
Å ñEr is geen bewijs dat influenza-vaccins invloed hebben op complicaties zoals longontsteking of op de 
overdraagbaarheid.ò Heb je dat begrepen? Vaccins beïnvloeden het overdragen van de ziekte niet, en toch 
is dit juist een van de voorwendsel waarom vaccins zo worden aanbevolen wanneer er sprake is van een 
pandemie ï om te voorkomen dat de ziekte wordt overgedragen! Ruik jij ook de fraude..? 
Å ñOnder normale omstandigheden (bij gedeeltelijk overeenkomend vaccin) moeten 100 mensen worden 
gevaccineerd om 1 geval van griepsymptomen te voorkomen.ò 
En tenslotte eindigt de onderzoeker met deze kanjer van een verklaring: ñOnze resultaten kunnen wat aan 
de optimistische kant zijn, omdat onderzoeken die door bedrijven worden gesponsord neigen naar 
resultaten die in het voordeel van hun producten spreken en enkele bewijzen komen voort uit testen die 
onder ideale virale circulatieomstandigheden werden uitgevoerd en omdat de mogelijkheid op schade 
beperkt werd.ò 
De vooroordelen van de industrie in aanmerking genomen, zouden de actuele resultaten, anders 
gezegd, de griepverschijnselen mogelijk bij 1 op de 100 mensen voorkomen. 
 
Laten we het een en ander nu in perspectief plaatsen! 
Laten we alles nu dus eens op rationele en intelligente wijze in het juiste perspectief zetten. Deze 
verregaande analyse van onderzoeken naar griepvaccins toont aan 

1. dat seizoensvaccinatie bij 99 van de 100 mensen geen voordeel oplevert. 
2. Bovendien wordt dit resultaat ook nog eens als óoptimistischô gekarakteriseerd omdat bijna de helft 

van de vaccintesten werden gefinancierd door de geneesmiddelenfabrikanten óteneinde resultaten 
te produceren die in het voordeel spreken van hun eigen producten.ô 

3. Daar komt nog bij dat een aantal van de studies werd uitgevoerd onder óidealeô virale 
omstandigheden die nagenoeg nooit voorkomen in de echte wereld. 

4. En tenslotte werd bewijsmateriaal dat schade aantoonde bij deze analyse eenvoudig over boord 
gekieperd, hetgeen resulteerde in een niet zo compleet plaatje. 

Begin je het te begrijpen? 
Ook al heeft het er alle schijn van dat bij bepaalde onderzoeken de resultaten een beetje naar de hand 
worden gezet van de financierende opdrachtgever, kom je, zelfs bij grondige bestudering van het 
wetenschappelijk bewijs over de effectiviteit van vaccins toch al gauw tot de conclusie dat in 99 van de 100 
gevallen een griepprik niets uithaalt. (En de ware cijfers kunnen dus mogelijk nóg slechter uitvallen). 
 
Het officiële H1N1-logoé Ook het door minister Ab Klink ingekochtte H1N1-
vaccin, was niet getest, niet werkend en kostte de schatkist zoôn ú 600 
miljoen.. De rekening van bangmakerij, zo blijkt steeds vaker! Ook ï indirect 
dus- uit dit artikel. 
Nou kunnen we hier toch wel concluderen, op basis van deze data, dat het 
uitroepen in advertenties en reclamecampagnes, dat een vaccinatie een 
volledige bescherming biedt tegen de griep, volledig naast de waarheid is, 
om het maar even netjes te zeggen..! 
Er wordt gewoon beweerd dat je geen werkdag hoeft te missen, dat je 
gezond blijft enzovoort. Door dit soort boodschappen houden ze iedereen voor dat die vaccins bij 100% van 
de mensen werken. In feite is dit een frauduleus handelen van de eerste orde..! 
Afgaande op de beschikbare wetenschappelijke bewijzen, is dit dus gewoon klinkklare nonsens. Met het 
zware overdrijven van de zogenaamde voordelen van die vaccins wordt de grens overschreden naar 
ómisleidingô en kom je terecht in misdadige marketingpraktijken en fraude.ò 
Waar zijn de overheidsinstanties, zoals de FDA? 
Waarom spreken de FTC (Federal Trade Commission) of de FDA (Food & Drug Administration) zich niet 
tegen deze kwakzalverij uit? 
Marketing van vaccins is in de grond van de zaak wetenschappelijke fraude. Het is intellectueel gezien 
volstrekt oneerlijk te beweren dat vaccins iedereen bescherming bieden, terwijl ze in werkelijkheid bij slechts 
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een op de honderd mensen de symptomen verminderen: regelrecht frauduleus dus. Het is simpel gezegd 
pure, frauduleuze kwakzalverij..! 
Stel je eens voor dat een er van een kruidendrankje in een televisiespotje wordt gezegd dat het in zekere 
mate goed is voor de gezondheid, maar dat in werkelijkheid blijkt dat het slechts bij 1 op de 100 mensen 
werkt. Dat product zou onmiddellijk worden aangemerkt als ókwakzalverijô, toch?? Het adverterende bedrijf 
zou vervolgens direct worden beschuldigd van valse voorlichting, waarbij de eigenaar zelfs het risico zou 
lopen te worden beschuldigd van criminele fraude. 
Maar vaccins gaan in dit geval vrijuit. 
Kruidenproducten zouden zelfs worden onderworpen aan zeer strenge onderzoeken of misschien wel direct 
in beslag genomen worden door de Voedsel- en Warenautoriteiten. Vaccins die slechts bij 1% van de 
mensen werkzaam zijn, worden volledig in bescherming genomen door de FDA, de CDC, de WHO, de FTC 
en mogen door de plaatselijke ziekenhuizen en klinieken vrijelijk worden toegediend..!!! 
Het feit dat het hier gaat om pure kwakzalverij deert deze organisaties kennelijk in het geheel niet: nee, 
gewoon volle kracht vooruit ermee, ondanks wat e wetenschap erover te zeggen heeft. Wanneer je dit 
eenmaal goed hebt begrepen, kun je je misschien ook wel vinden in de terechte opmerking dat de ñVoedsel 
en Warenautoriteit medisch fraude toelaat.ò 
Op dezelfde manier prijst onze GG en GD ook dit soort praktijken aan, evenals de Wereld Gezondheidsraad. 
 
Het lijkt niet moeilijk te raden, wat de werkelijke motieven zijn, bij het niet-
weigeren van vergunningen voor nieuwe vaccins die niet getest zijn, en -zo blijkt- 
NIET WERKEN.. 
Het betreft hier wetenschappelijk correcte verklaringen, aangenomen dat je het 
eens bent dat een product dat maar bij 1 op de 100 mensen zijn werk doet, 
voldoet aan de definitie ñfraudeò als het wordt geadverteerd onder het mom dat 
iedereen er baat bij heeft. De meeste mensen zouden het zonder meer eens zijn 
met deze alleszins redelijke definitie van fraude. 
Het zou een heel ander verhaal worden, wanneer de efficiëntiegraad hoger 
zou zijn. Als griepvaccins bijvoorbeeld in 25 van de 100 gevallen zouden 
werken, is vaccinatie zonder meer het overwegen waard.. Maar in 
werkelijkheid komt het er niet eens bij in de buurt. 
De Voedsel en Warenautoriteit verleent vaak goedkeuring aanfarmaceutische 
producten die in klinische onderzoeken een score laten zien van 5%. De wereld van de hedendaagse 
geneeskunde zit barstensvol met farmaceutische producten die in 95% van de gevallen geen enkel resultaat 
laten zien bij mensen die ze hebben ingenomen. 
Wil je de samenvatting van het genoemde Cochrane-rapport zelf lezen? KlikHIER Het is getiteld ñVaccines 
for preventing influenza in healthy adultsò Auteurs: ñTom Jefferson, Carlo Di Pietrantonj, Alessandro Rivetti, 
Ghada A Bawazeer, Lubna A Al-Ansary en Eliana Ferroniò 
 
Hier komen de Vaccinzombies! 
Als influenzavaccins voor 99% waardeloos zijn, waarom staan de mensen dan in dikke rijen voor de 
óprikpostenô om zich ermee te laten inenten? 
Het antwoord is zó simpel, dat je er gewoon overheen kijkt.. Omdat ze nalaten kritisch te denken over 
vaccins en hun gezondheid. Ze begrijpen niets van gezondheid, en gaan zonder meer mee met de grote 
massa en doen gewoon wat hen verteld wordt. Vandaar dat ze -wat mij betreft- in aanmerking komen voor 
de stevige titel: óVaccinzombieô. 
Inderdaad, mensen die in de rij gaan staan voor een griepprik zijn wat wij noemen ósuckersô die zich zand in 
de ogen hebben laten strooien dor de frauduleuze vaccinpropaganda. Ze volgen echter een modegril en het 
is makkelijker om gewoon te doen wat er gezegd wordt, dan je hersens te gebruiken en kritisch te denken 
over wat je doet..!! 
Maar weet je wat het kennelijk isé óLeven zonder hersens is zo slecht nog nietô 
Het ontheft je van het nemen van het besluit om uit die cirkel te stappen en stelt je in staat te vertrouwen op 
wat de doktoren en gezondheidsfunctionarissen je ook maar willen wijsmaken. 
 
Hoe de wetenschappelijke gemeenschap het contact verloor met echte wetenschap. 
Maar wat nu als ze allemaal tegen je liegen? Of wat als ze zelf een beetje naïef zijn over het feit dat 
griepvaccins voor 99% waardeloos zijn? (Slechts weinig artsen en wetenschappers zijn zich, zo blijkt, 
maar nauwelijks bewust van deze eenvoudige waarheid.) 
Of wat als de vaccinverkopers zichzelf overtuigd hebben van deze onwaarheid? Wat als ze werkelijk 
geloofden dat die vaccins werkelijk heel goed zouden zijn voor iedereen, maar dat geloof echter gebaseerd 
is op het gezegde óde wens is de vader van de gedachtenô en niet op wetenschappelijke bewijslast? 
Omdat dat het, vrienden, precies is zoals het is. We hebben te maken met een groot contingent 
wetenschappers dat zelf ook in de propaganda voor die vaccins is getrapté! Ze hebben zichzelf ervan 
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overtuigd dat seizoensgebonden griepvaccinaties effect hebben en dat nagenoeg iedereen zoôn spuit moet 
gaan halen. En ze geloven dat dit gebaseerd is op blind, irrationeel vertrouwen, niet op 
wetenschappelijk denken of diepgaand statistisch bewijsmateriaal. 
 
Wat is de reden om jezelf te laten inspuiten met een niet werkend, chemische 
cocktail, waarvan zelfs de industrie zegt dat het ernstige en gevaarlijke 
neurologische bijwerkingen kan veroorzaken bij een beperkt aantal 
ontvangersé? (klik voor aanvullend artikel op illustratie) 
Zij zijn, anders gezegd, verworden tot volgelingen van een vaccinreligie (of 
cultus). Dat is op zijn minst verwonderlijk, omdat de vaccinboeren zelf 
helemaal niet in God geloven of een religie aanhangen ï behalve dan hun 
eigen vaccinreligie, waarbij geen behoefte is aan enige wetenschappelijke 
onderbouwing. Om je te mogen aansluiten bij hun ókerkô hoeft je alleen maar 
geloof te hebben in die vaccins. 
Op het internet zetten zogenaamde ówetenschapsbloggersô zichzelf te kakken door mee te doen aan het 
promoten van nagenoeg nutteloze influenzavaccins en rond te bazuinen dat ze ówetenschappelijk 
verantwoordô zijn. Blijkbaar zijn ze zich niet bewust van al die bewijzen waarmee de totale nutteloosheid van 
die spillen wordt aangetoond. Ze kunnen net zo goed gewoon zeggen dat ze fan zijn van de vaccins: 
Waarom? Noué ..gewoon, daaromé.! 
En ódaaromô is natuurlijk geen reden om jezelf te laten inspuiten meteen chemische cocktail, waarvan 
zelfs de industrie zegt dat het ernstige en gevaarlijke neurologische bijwerkingen kan veroorzaken bij 
een beperkt aantal ontvangers. 
Vitamine D zouden de werking van vaccins bevorderen..?? 
En hier is de echte uitsmijter van dit verhaal: Je kunt de minimale voordelen van vaccin overwinnen met een 
eenvoudig, goedkoop vitamine D supplementé! 
Vitamine D is namelijk de bouwstof die je immuunsysteem activeert om infectieziekten tegen te gaan. 
Zonder die vitamine, werken vaccins al helemaal niet.. Wist je dat..? 
Eigenlijk is het zo, dat die zeer lage efficiëntiegraad van het griepvaccin te wijten is aan het feit dat de 
meeste mensen die worden gevaccineerd allemaal lijden aan een tekort aan vitamine D. Zoôn 75% ï 95% 
van de Amerikanen hebben een vitamine D tekort..! 
Belachelijk genoeg is de enige manier om die vaccins beter te laten werken om bij elke griepprik een 
vitamine D supplement mee te geven! Nog lachwekkender is het dat ze dan in de allereerste plaats 
heemaal geen griepspuit meer nodig hebben! 
Influenzavaccins spelen, anders gezegd, geen enkele rol van betekenis in het voorkomen van een 
griepinfectie. Het doel kan veel veiliger worden bereikt met het voorschrijven van vitamine D supplementen 
die ook nog eens veel betrouwbaarder en goedkoper zijn..! 
We wachten eigenlijk op een wetenschappelijk onderzoek waarin vitamine D supplementen worden 
vergeleken met griepvaccins, waarbij realistische doseringen worden toegepast (en niet een paar pilletjes 
per dag). Ik twijfel er geen moment aan dat een gezonde dosering vitamine D per dag zou uitwijzen 
significant meer effect zou sorteren in de bestrijding van influenza, dan een griepvaccinatie. Maar je begrijpt 
natuurlijk wel, dat een dergelijk onderzoek wel nooit zal worden uitgevoerd, in ieder geval niet op korte 
termijn, omdat daarmee de valse propaganda van de vaccinfabrikanten aan het licht zou komen en zij 
zodoende hun miljarden inkomsten zouden mislopen..! Zo simpel is het.. Word je al wakker, of was je dat al? 
In de geneeskunde is de waarheid altijd het eerste slachtoffer, net als in tijden van oorlog. En als 
leugens bij herhaling worden verteld, gaat men ze geloven. De griepprikleugen is met zoveel felheid 
en autoriteit herhaald, dat nagenoeg de hele wetenschappelijke wereld hem voor zoete koek heeft 
genomen. 
Dat zelfs de meest rationele wetenschappers zich zo gemakkelijk bij de neus laten nemen door de 
farmaceutische industrie is voor veel mensen reden om vraagtekens te plaatsen bij de geloofwaardigheid 
van de moderne geneeskunde, maar ook bij de betrouwbaarheid van de gehele wetenschappelijke 
gemeenschap. En wanneer zogenaamde órationeleô wetenschappers en leiders zo makkelijk in de goedkope 
praatjes van de industrie tuinen, kan men zich in alle ernst afvragen of er nog meer van dit soort fictieve 
zaken als waarheid wordt aangeprezen? 
De geneeskunde zorgt ervoor dat alle andere wetenschapsgebieden in een kwaad daglicht worden gesteld. 
De overduidelijke wetenschappelijke fraude die hier wordt gepleegd uit naam van óde wetenschapô maakt dat 
de echte wetenschap door de farmaceutische fabrikanten in zijn hemd wordt gezet. Het gemak waarmee 
medische wetenschappers door de medicijnindustrie om de tuin wordt geleid, roept vragen op die de hele 
wetenschappelijke wereld aangaan. 
En daarmee wordt een nog belangrijkere vraag opgeworpen: Is wetenschap eigenlijk wel de beste weg om 
kennis te vergaren? Dit is duidelijk een filosofisch getinte vraag, geen wetenschappelijke en het gaat te ver 
om die hier te beantwoorden. Maar het is wel een vraag die ik op NaturalNews in een volgend artikel zou 
willen behandelen.. 

http://www.naturalnews.com/religion.html
http://www.naturalnews.com/Vitamin_D.html


 
 

Nieuwsbrief 185 ï 30 september 2013 ï pag. 20 

 

Er leiden vele wegen naar de waarheid, zie je. Wetenschap ï goeie wetenschap - is er een van, maar 
het is zeker niet de enige. Elke wetenschapper die gelooft dat zijn vakgebied het monopolie heeft op 
alle kennis, is een dwaas. 
Lees eens iets van Richard Feynman (zie hieronder) en je zult spoedig ontdekken dat in het verleden 
de meest briljante koppen van de wetenschap constant van mening zijn geweest dat ook andere 
wegen naar de waarheid kunnen leiden. 
Ik ben er zeker van dat wanneer Feynman vandaag de dag geleefd zou hebben en de vaccinpropaganda uit 
naam van de wetenschap kon aanschouwen, hij zou opmerken: ñJe maakt zeker een grapje.ò 
 
 
Nivelleren: belastingdruk stijgt tot 60 procent 
vrijdag 20 september 2013 Door : Gerard Driehuis 
 
Vanaf 2014 gaat de belastingdruk voor bijna alle inkomens 
omhoog, maar met name voor mensen die twee tot drie keer 
modaal verdienen wordt de druk opgevoerd. Dat blijkt uit 
doorrekening van de Miljoenennota, meldt het Financieele 
Dagblad. 
Het gaat om ruim 2 miljoen mensen die meer dan 56.000 euro 
verdienen. De werkelijke belastingdruk over de top van hun inkomen stijgt in 3 jaar van 52 procent naar 59 
procent. Dat komt door de afbouw van de algemene heffingskorting van ruim 2000 euro en door de verlaging 
van de arbeidskorting. 
Vorig jaar leidde een vergelijkbare mate van nivellering tot grote onrust bij de VVD. Kabinet-Rutte 2 had een 
inkomensafhankelijke zorgpremie in het regeerakkoord opgenomen, maar die werd uiteindelijk geschrapt. 
Ook voor andere inkomensgroepen stijgt de belastingdruk, maar voor geen enkele groep zo sterk als voor 
de mensen die meer dan 56.000 euro verdienen 
http://www.welingelichtekringen.nl/economie/221355/nivelleren-
belastingdruk-stijgt-tot-60-procent.html 
 
 
Deense vrouw opgesloten wegens islamkritiek 
www.geenstijl.nl 
 
ñMoslimmannen wereldwijd verkrachten, misbruiken en vermoorden hun 
dochters. Dit is het resultaat van een disfunctionele en inhumane cultuur, 
voor zover je het überhaupt een cultuur zou kunnen noemen. Je zou denk 
ik wel kunnen stellen dat het een disfunctionele en inhumane religie is. 
Het handboek, de koran, is immoreel, deplorabel en geschift. In 
Denemarken is de Iraans-Deense kunstenares Firoozeh Bazrafkan 
veroordeeld tot vijf dagen gevangenisstraf voor bovenstaande uitspraken, 
wegens racisme. En weer is een deel van het Vrije Westen gevallen. We 
zijn weer een stukje on-vrijer, weer een stapje verder geïnfiltreerd, weer 
een beetje meer de mond gesnoerd. En om wat? Hoezo óracismeô? Is 
moslim een ras? Nee. Men kiest er niet voor om een bepaalde huidskleur 
te hebben, maar een religie aanhangen is een keuze. 
 
 
Class photos bring back so many fond memories é. 
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De laatste voorspelling van Moeder Shipton (video) 

Donderdag, 19 september 2013 

 
Misschien wat minder bekend dan Nostradamus, maar deze destijds in 
Engeland woonachtige heks en profete heeft rond 1500 eveneens 
wonderbaarlijke voorspellingen gedaan over onze tijd. 
Daarin wordt gesproken over een vurige draak in de lucht en nieuw land 
dat zal herrijzen uit de oceaan. 
 
Voor zover we weten heeft ze echt bestaan, een heks en profete 
geboren in (ongeveer) 1488 en gestorven in 1568. Moeder Shipton's 
echte naam was Ursula Southill en haar moeder, Agatha Southill, was 
een heks, waardoor Ursula als kind al het 'Devil's Child' werd genoemd. 
Haar uiterlijk had ze ook al niet mee en dat versterkte haar magische reputatie alleen verder. Richard Head, 
biograaf van Mother Shipton (een van de velen) schreef in 1648: "Haar lichaam was kort, haar hoofd was 
lang, met scherpe vurige ogen, haar neus was buiten proportie, van een ongelofelijke lengte, met 
krommingen en bulten, en voorzien van veel vreemde puisten in verschillende kleuren, zoals rood, blauw en 
bruin. Haar aanblik was angstwekkend voor de toeschouwers en omdat haar neus ook nog licht gaf was het 
als met de dampen uit de hel: men had geen ander licht meer nodig." In 1500 en 1600 werd ze een bekende 
naam. Pubs werden naar haar vernoemd, zo ook poppen, helderzienden en winkels vooral in Londen met 
haar imago en met haar figuur. Moeder Shipton Inn bestaat nog steeds in Portsmouth, in de buurt van de 
haven. Zeelui zijn altijd bijgelovig. Haar levensgrote figuur staat nog steeds boven de deur in een speciale 
niche. Haar legendarische naam en bevoegdheden werden folklore over het hele land, vele gebieden van 
Engeland hebben geschriften in oude archieven van degene die Moeder Shipton hebben bezocht, elke regio 
heeft zijn eigen vreemde gebeurtenissen met de lokale profetieën. 
Toen in 1605 de Grote Pest Plaag Londen teisterde, was er veel gesproken over Moeder Shiptonôs woorden; 
"Zegevierend rijdt de dood door Londen." Een jaar later de Grote Brand van Londen begon in Pudding Lane, 
Samuel Pepys schreef in zijn beroemde dagboeken, nog steeds voor het publiek te zien, 'Mother Shipton's 
word is out' Ze voorspelde dat: de huizen van Londen zullen vallen en mannen lopen op de daken, een 
verwoeste stad, waar nauwelijks een huis werd overgelaten. Ze voorspelde veel dingen, wat soms jaren of 
eeuwen duurde voordat mensen ze begrepen. Van alle profetieën die Moeder Shipton heeft gedaan is haar 
laatste voorspelling voor ons het meest interessant. Als deze inderdaad rond het jaar 1500 is gedaan en 
opgeschreven, dan is het verbazingwekkend om het maar zacht uit te drukken. Niet alleen geeft het een 
duidelijke indicatie dat het gaat om de tijd waarin wij nu leven, maar het spreekt ook over een vurige draak in 
de lucht. 
Omdat deze profetie op rijm is geschreven in oud Engels is het soms lastig om te vertalen. We hebben ons 
best gedaan en al zal het hier en daar misschien niet honderd procent goed vertaald zijn, de strekking van 
de profetie is meer dan duidelijk. Wie de voorkeur geeft aan het lezen van de originele Engelse versie kan 
hier klikken. 
Onder de profetie een video die wij kregen als tip van een lezer(dank!), waarin wordt uitgelegd hoe deze 
profetieën bekend zijn geworden, gecombineerd wat meer algemene informatie en andere voorspellingen. 
De laatste voorspelling 
In negentienhonderdzesentwintig 
Zullen er lichte huizen worden gebouwd van stro en stokken 
En het is dan dat er grote oorlogen gepland zullen worden 
En vuur en zwaarden zullen over het land vegen. 
Het zal lijken alsof beelden levend zijn met losse bewegingen. 
Wanneer boten net als vissen onder de zee zullen zwemmen. 
Wanneer mensen als vogels de lucht zullen afstropen 
Dan zal de halve wereld, gedrenkt in bloed, sterven. 
Voor hen die de eeuw uit zullen leven 
Zullen dit doen in angst en beven 
Ze zullen vluchten naar de bergen en de grotten 
Naar de moerassen en woud en wilde vennen. 
Want er zullen stormen woeden en de oceanen zullen brullen 
Als Gabriël op de zee en het land staat 
En als hij op zijn wonderlijke hoorn zal blazen 
Dan zullen oude werelden sterven en nieuwe worden geboren. 
Een vurige draak zal de hemel doorkruisen 
Zes keer voordat de aarde zal sterven 
De mensheid zal bibberen en angstig zijn 
Voor de zes boodschappers in deze profetie. 
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Zeven dagen en zeven nachten lang 
Zal de mens kijken naar dit vreselijke beeld 
De getijden zullen tot boven hun normale hoogte stijgen 
En zullen de kusten wegbijten en dan 
Zullen de bergen brullen 
En aardbevingen zullen de wereld splijten van vlakte tot kust. 
Het overstromende water zal zich naar binnen spoeden 
En het land overstromen met zoôn geweld 
Dat de mensheid angstig zal schuilen in een modderig ven 
Al grommend tegenover zijn medemens 
Hij legt zijn tanden bloot en vecht en doodt 
En verbergt stiekem voedsel in de geheime heuvels 
En door de lelijkheid van zijn angst zal hij liegen 
En indringers, dieven en spionnen doden. 
De mens vlucht in doodsangst weg van het water 
En doodt en verkracht en ligt in bloed 
Er wordt veel bloed vergoten door de hand van de mens 
En dit zal als een bittere vlek op het land rusten 
En wanneer de staart van de draak is verdwenen 
Vergeet de mens, glimlacht en gaat weer verder 
Om de draad weer op te pakken, te laat, te laat. 
Want de mensheid heeft haar noodlot verdiend 
Zijn gemaskeerde glimlach zijn onterechte grootsheid 
Zal dienen om de Goden boos te maken 
En zij zullen de draak terugsturen 
Om de hemel te verlichten en zijn staart zal slaan 
Op de aarde om deze te verwoesten 
En de mens zal vluchten, koning, heer en dienaar 
Maar langzaam worden ze uitgeroeid 
Al zoekende naar de verdwijnende waterbronnen 
En mensen zullen sterven van de dorst 
Voordat de oceanen omhoog komen en de kust beklimmen 
En het land zal breken en opnieuw openscheuren 
Je vindt het misschien vreemd, maar het zal gebeuren 
En ergens in een land ver weg 
Zullen mensen, oh maar een heel klein gezelschap 
Hun stevige berg moeten verlaten 
Om de aarde te omspannen, maar het zijn maar heel weinig 
Wie dit (onleesbaar) overleeft en dan zal 
Het menselijk ras weer opnieuw beginnen 
Maar, niet op het land wat er al is 
Maar op de verrezen bodem van de oceaan, sterk, droog en braak. 
Niet iedere ziel op aarde zal sterven 
Als de staart van de draak voorbij zwaait 
Niet ieder land op aarde zal zinken 
Maar deze zullen zich wentelen in stank en stinken 
Van rottende lichamen van mens en beest 
En van gewassen van het land 
Maar, het land dat uit de zee zal rijzen 
Zal droog zijn en schoon en zacht en vrij 
Van het vuil van de mensheid en zal daarom 
De bron vormen voor de nieuwe dynastie der mens 
En zij die daar zullen wonen zullen bang zijn 
Jarenlang voor de staart van de draak 
Maar tijd zal de herinnering vervagen 
Je denkt dat dit vreemd is, maar het zal gebeuren 
En voordat het ras opnieuw gebouwd zal worden 
Komt er een zilveren slang in beeld 
En zal een onbekende soort mens uitspuwen 
Die zich gaat mengen op de aarde die nu 
Is afgekoeld van de hitte en deze mensen zullen 
De geesten van de toekomstige mens verlichten 
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Met hen vermengen en hen laten zien hoe 
Ze moeten leven en liefhebben en daardoor 
De kinderen het tweede gezicht schenken 
Een natuurlijk iets, zodat zij 
Waardig en nederig kunnen opgroeien en wanneer dit gebeurt 
Zal de Gouden Eeuw opnieuw beginnen. 
De staart van de draak is slechts een teken 
Van de val en het verval van de mens 
En voordat deze profetie klaar is 
Zal ik worden verbrand op de brandstapel en zal 
Uit mijn verschroeide lichaam mijn ziel zijn bevrijd. 
Je denkt dat dit Godslastering is. 
Maar dat heb je fout. Deze dingen heb ik door gekregen 
Deze voorspelling zal uitkomen. 
Bronnen: Pyramidtlc + Pythia Nieuws Blogspot + Paravaria Blogspot 
http://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=j42wmUstBJg 
 

 
Wees voorzichtig met facebook 
 
ñZe hadden een enorm dossier met daarin ieder bericht dat ik ooit op Facebook had geplaatst, met 
daarnaast alle informatie over mijn vrouw en mijn oudersò é ñVerder zei de FBI dat ze mij hadden 
opgeroepen voor verhoor zodat ze mijn deur niet in hoefden te trappenò 
bron: niburu.co 
  

Het is intussen algemeen bekend dat onder de social media vooral 
Facebook een verlengstuk is van inlichtingendiensten zoals de CIA. 
Dat je binnen enkele uren nadat je een bericht op Facebook hebt 
gezet naar het politiebureau moet komen voor verhoor is nieuw. 
Wees voorzichtig met wat je zegt op de door overheid zwaar 
gecontroleerde (social) media zoals Facebook. Want als je daar iets 
verkeerds op zet dan kun je bezoek verwachten van de plaatselijke 
politie om je te ondervragen, althans op dit moment in Amerika. 
Dit is wat de de 33-jarige Blaine Cooper uit Arizona overkwam die een 
comment op zijn Facebookpagina had geplaatst waarbij hij 
waarschuwde voor de zich snel ontwikkelende Amerikaanse politiestaat en dat mensen zich moeten 
voorbereiden hun vrijheden te verdedigen tegen tirannen, zowel nationaal als internationaal. Eigenlijk 
precies dat waar de originele ñFounding Fathersò (grondleggers) van Amerika voor stonden. 
Cooper kreeg binnen 24 uur nadat hij zijn bericht had geplaatst een telefoontjes van de lokale politie en de 
FBI. Hij kreeg opdracht om zich te melden bij het politiebureau om ondervraagd te worden. Hier is de korte 
video die Cooper maakte voordat hij erheen toog. 
Cooper gaf gehoor aan deze oproep en dit was, zoals hij later ontdekte, de enige reden dat federale agenten 
niet naar zijn woonadres waren gekomen om zijn voordeur in te trappen en zijn hele huis te doorzoeken. 
Na het verhoor op het bureau dat ongeveer 45 minuten duurde in het bijzijn van federale FBI agenten, werd 
klaarblijkelijk vastgesteld dat Cooper geen bedreiging vormde en mocht hij weer gaan. Gelukkig voor hem 
viel het uiteindelijk allemaal nog wel mee en werd hij ñredelijkò behandeld. Het feit dat iemand die geen 
bedreigingen plaatst, maar een mening, gebruikmakend van het recht op vrijheid van meningsuiting, naar 
het politiebureau moet komen om te worden ondervraagd, doet welliswaar de koude rillingen over je rug 
lopen. 
ñZe hadden een enorm dossier met daarin ieder bericht dat ik ooit op Facebook had geplaatst, met 
daarnaast alle informatie over mijn vrouw en mijn oudersò, zei Cooper. ñVerder zei de FBI dat ze mij hadden 
opgeroepen voor verhoor zodat ze mijn deur niet in hoefden te trappenò. 
Het ironische van dit verhaal is dat hetgene waar Cooper voor waarschuwde, precies dát was dat hem 
overkwam. Het is al weer lang geleden dat Amerika het land van de vrijheid was. Tegenwoordig is het een 
natie waar mensen zoals Cooper geïntimideerd en ondervraagd worden als ze iets durven zeggen over de 
politiestaat in hun land dat niet meer wordt geregeerd door een democratisch gekozen 
volksvertegenwoordiging, maar door criminele bankiers en megabedrijven. 
Hieronder volgt een video waarin deze zelfde Blaine Cooper, na het eerdere incident, de microfoon pakt 
tijdens een bijeenkomst en Senator John McCaine de les leest, hem een volksverrader noemt en oproept tot 
zijn arrestatie. 
Bron: Natural News 

http://www.pyramidtlc.org/mother.htm
http://pythia-nieuws.blogspot.nl/2011/06/mother-shiptons-prophecies.html
http://paravaria.blogspot.nl/2010/08/mother-shipton.html
http://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=j42wmUstBJg
http://boinnk.nl/blog/62767/wees-voorzichtig-met-facebook/
http://niburu.co/index.php?option=com_content&view=article&id=5852:wees-voorzichtig-met-facebook-video&catid=22:internet&Itemid=35
http://niburu.co/index.php?option=com_content&view=article&id=5852:wees-voorzichtig-met-facebook-video&catid=22:internet&Itemid=35
http://niburu.co/index.php?option=com_content&view=article&id=5852:wees-voorzichtig-met-facebook-video&catid=22:internet&Itemid=35
http://niburu.co/
http://www.naturalnews.com/042050_FBI_interrogation_free_speech_police_state.html
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De dertien slechtste bewerkte voedingsmiddelen die je nooit moet kopen  
Overgenomen van: gedachtenvoer.nl 
 
Heb je ooit nagedacht over het voedsel dat je eet? Er wordt vaak gezegd, dat je bent wat je eet. Laten we 
eens kijken naar al de bewerkte voeding die je tegenwoordig vaak ziet. Ze zijn vaak heel verleidelijk, vooral 
voor mensen die het heel erg druk hebben en hiermee het óvoordeelô hebben om tijd te sparen. 
SLECHTE VOEDING 
Door: Redactiemedewerker Fitnea+ Vertaling Frank Bleeker+ Bron: Fitnea  
DISCLAIMER: 
Dit is een vertaling van een Amerikaans artikel. Hoewel veel van wat betoogd wordt van toepassing is op de 
wereldwijde situatie, dienen we ons te realiseren dat sommige van de genoemde voorbeelden vooral 
betrekking hebben op omstandigheden in de Verenigde Staten. 
Deze voedingsmiddelen zijn uitermate zoet en verslavend, maar de realiteit is, dat zij op de lange termijn 
schadelijk zijn voor ons lichaam. Omdat er soms ook een lager prijskaartje aan hangt, is het voor veel 
mensen moeilijk om ze te vermijden. Het is echter uitermate belangrijk om naar de verborgen kosten te 
kijken achter de bewerkte voeding, ten opzichte van onze gezondheid. Het is soms moeilijk om ALLE 
bewerkte voeding uit ons voedingspatroon te elimineren, maar je kunt tenminste de ergste bewerkte voeding 
vermijden. 
1. Kip nuggets 
Het zijn alomtegenwoordige hapjes die zeer aantrekkelijk zijn en de honger heel gemakkelijk stillen. Je zou 
hier niet voor moeten willen gaan, ook niet als snelle hap in de vriezer, of in een restaurant. Ze zijn vaak 
gemaakt met meer zout, conserveringsmiddelen en vet dan iemand nodig heeft. 
2. Franse frietjes 
Zij bevatten een grote hoeveelheid calorieën, zodat het regelmatig eten ervan voor diabetes en 
overgewichtproblemen kan zorgen. De voedingswaarde is ook nog eens erg laag omdat ze maar erg weinig 
effect hebben op het bloedsuiker niveau. Als je ze dan toch eens wilt eten, maak ze dan zelf thuis. 
3. Aardappelchips en andere gefrituurde snacks 
Zij ondermijnen de pogingen die iemand onderneemt om gewicht te verliezen. Zij doen dit door veel zout, 
calorieën en conserveermiddelen, zonder al te veel voeding of vezels die zouden kunnen helpen bij het 
vertragen van de vertering ervan. 
4. Frisdranken 
Dit zijn lege calorieën, zonder ook maar enige voedingswaarde! Zij bevatten ook nog eens stoffen die je 
schade kunnen berokkenen, vooral de glucose- fructosesiroop, die veel erger is dan suiker! Het is bewezen 
dat deze stof bloedglucose pieken veroorzaakt, die de levercellen beschadigen. Frisdranken dragen bij aan 
obesitas en stimuleert bacteriële ziekten en kanker door middel van een zuur medium in het lichaam. 
5. Hotdogs en andere voorbewerkte vleeswaren 
De overgrote meerderheid van vleeswaren en hotdogs op de markt bevat tal van kunstmatige smaakstoffen, 
MSG (mononatriumglutamaat ï E621), zout, goedkope ongezonde vulstoffen en andere 
conserveringsmiddelen. Separatorvlees wordt normaal gesproken verwerkt onder extreme druk en hitte, 
waardoor het zijn voedingswaarde verliest. 
6. Fastfood hamburgers 
Zij vormen een risicofactor voor diabetes. Een en ander volgens een onderzoek dat recentelijk werd 
uitgevoerd en dat aantoonde dat vrouwen die ze twee keer of meer per week in restaurants aten, vaker de 
diagnose ódiabetesô kregen dan vrouwen die dit niet doen. 
7. Gesuikerde ontbijtgranen 
Ontbijtgranen, en dan vooral die in van die prachtig gekleurde dozen, die in veel huishoudens ós ochtends 
gegeten worden, bevatten toegevoegde suikers, die bijdragen tot diabetes. Hoewel van een vezelrijk dieet is 
aangetoond dat het maar voedingsvezels bieden en vermijd cereals met grote hoeveelheden suikers. 
8. Patat 
Deze bevatten heel veel vet en worden in de meeste gevallen met te veel (geraffineerd) zout bestrooid, 
waardoor zij schadelijk zijn voor je gezondheid. Je zou patat zoveel mogelijk moeten vermijden omdat zij 
veel meer calorieën en vetten bevatten dan je lichaam nodig heeft. Daardoor stapelt het zich op in je 
lichaam, waardoor weer lichaamsgewicht wordt toegevoegd. Dit is een van de voornaamste oorzaken van 
obesitas en al zijn schadelijke gevolgen. 
9. Mueslirepen 
De marketing ervan is buitengewoon misleidend waardoor mensen worden aangemoedigd om ze te kopen. 
Feit is dat ze zeer grote hoeveelheden glucose- fructose siroop (GFS) bevatten, die ze zoet maken. 
Sommige repen bevatten een heel klein beetje honing maar meestal is de zoetheid afkomstig van GFS. 
Soms zijn ze volgestampt met veel natrium en (trans)vetten, waardoor ze erg ongezond zijn. 
10. Koekjes, crackers, cake en muffins uit de supermarkt 

http://www.gedachtenvoer.nl/page/slechte-voedingsmiddelen.html
http://www.fitnea.com/13-worst-processed-foods-you-should-never-buy/?fb_action_ids=10200588614339539&fb_action_types=og.likes&fb_source=aggregation&fb_aggregation_id=288381481237582
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Deze zaken zijn bij elkaar gevoegd omdat hun effect op de gezondheid hetzelfde is. Naast dat zij veel zout 
en suikers bevatten, bevatten zij ook transvetten. Transvetten worden toegevoegd om ze meer winstgevend 
te maken, omdat dit goedkoper is dan de gezonde vetten. Het verlengt ook de houdbaarheidsdatum en 
verbetert hun uiterlijke textuur. 
11. Energy ijsthee mixen en bereide gekruide ijsthee 
Ze zijn echt verleidelijk, omdat ze heel gemakkelijk en goedkoop te maken zijn. Ze zijn gemaakt van 
goedkope theezakjes en vervolgens worden ze in de koelkast in een glazen kruik bewaard. Ze zijn niet zo 
gezond als hun bereidingswijze zou doen vermoeden. In tegendeel, ze zijn heel erg ongezond omdat ze 
zwaar worden volgestampt met kunstmatige smaakstoffen, glucose-fructose siroop en andere suikers. 
12. Margarine 
Het is een alternatieve vorm van boter die door veel mensen wordt gebruikt. Het nadeel ervan is dat het 
boordevol transvetten zit, die in verband worden gebracht met vele problemen met betrekking tot de 
gezondheid, zoals o.a. obesitas. Het bevat ook vrije radicalen, conserveermiddelen, emulgatoren en hexaan. 
Al deze componenten zijn schadelijk voor uw gezondheid. 
13. Popcorn uit de magnetron 
Dit voedsel is populair onder snackliefhebbers en bioscoopbezoekers, maar het is nog steeds een van de 
meest ongezonde voedingsmiddelen die je kunt nemen. De genetisch gemodificeerde maïs die gebruikt 
wordt om het te maken is ongezond, net als de chemicaliën die worden gebruikt als conserveermiddel en de 
hoeveelheid verwerkt zout. Daarnaast bevat het de chemisch stof diacetyl waarvan bekend is dat het de 
longen vernietigt. Als je dan toch popcorn wilt eten, houd je dan aan de organische maïskorrels die je zelf 
kunt bereiden, waarbij je gezonde ingrediënten gebruikt, zoals kokosolie en biologische (gras)boter. 
N.B.: Als je kokosolie/kokosvet gebruikt, neem dan uitsluitend de NIET-ONTGEURDE versie! De ontgeurde 
versie heeft een extra bewerking ondergaan, waarbij vrijwel altijd gebruik wordt gemaakt van hoge 
temperaturen. Dat heeft invloed op de voedingswaarde! 
 
 
 
Bye bye Big Bang! Kosmos niet ontstaan door oerknal 
Vergeet wat u geleerd hebt op school: het universum is niet ontstaan 
door de Oerknal, maar mogelijk wel door een zwart gat. Althans, dat 
beweren Canadese wetenschappers. © 19/9/2013 - Reuters 
 
De meest gangbare theorie over het ontstaan van de kosmos is die 
van de Oerknal (Big Bang). Volgens die theorie ontstond het 
universum ruim dertien miljard jaar geleden uit één punt. Dat punt was 
heel heet en had een oneindig grote dichtheid. 
Problemen met de Oerknal 
Maar die theorie is niet sluitend, zegt de wetenschappelijke website scientias.nl die een 'paper' aanhaalt van 
wetenschappers van de universiteit van Waterloo (Canada). Enkele zaken in het heelal passen niet in het 
Oerknalmodel, zoals het horizonprobleem. 
Het universum heeft een vrijwel uniforme temperatuur, wat vreemd is na een gewelddadige gebeurtenis als 
de Big Bang. Een ander probleem is dat we in het huidige heelal geen magnetische monopolen (deeltjes met 
één magnetische pool) kunnen vinden, terwijl die - als het universum uit de Oerknal is ontstaan - in grote 
getale zouden moeten voorkomen. 
Zwart gat biedt oplossing 
Nadenkend over een theorie die onder meer deze problemen zou kunnen verhelpen, vonden de 
natuurkundigen die in de vorm van een vierdimensionale ster. Als zo'n ster zou sterven en een zwart gat zou 
worden, zou het materiaal dat dit zwarte gat uitspuugt een 3D-braan rondom de 3D-waarnemingshorizon 
vormen en uitdijen. 
Meteen is het horizonprobleem opgelost: de ster die ineen klapt en een zwart gat vormt, moet tijd genoeg 
hebben gehad om in zijn kern een uniforme temperatuur te bereiken. Ook het monopoolprobleem is van 
tafel. De situatie waarin deze monopolen zouden moeten ontstaan, doet zich niet voor als een 
vierdimensionale ster instort. 
Ook nieuwe theorie niet sluitend 
Ook deze nieuwe theorie is niet sluitend, waarschuwt de website. Zo leverde de Planck-telescoop onlangs 
informatie omtrent de temperatuurfluctuaties in de kosmische achtergrondstraling die in lijn is met de 
Oerknaltheorie, maar ietsje afwijkt van wat men op basis van deze nieuwe theorie zou 
verwachten.(Belga/TE) 
http://www.knack.be/nieuws/wetenschap/bye-bye-big-bang-kosmos-niet-ontstaan-door-oerknal/article-
normal-106621.html 

http://www.scientias.nl/
http://www.knack.be/nieuws/wetenschap/bye-bye-big-bang-kosmos-niet-ontstaan-door-oerknal/article-normal-106621.html
http://www.knack.be/nieuws/wetenschap/bye-bye-big-bang-kosmos-niet-ontstaan-door-oerknal/article-normal-106621.html
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Deal Amerika-Rusland over Syrische chemische wapens wankelt 
Weer een video die aantoont dat chemische aanval Damascus werk van rebellen was - Obama schrapt wet 
die leveren wapens aan Al-Qaeda verbiedt 
 
'Geef nou maar toe, het zijn jouw rebellen die chemische wapens 
hebben gebruikt.' - 'Ik heb geen flauw idee, maar mijn CIA zegt 
dat het Assad was.' 
Nog geen week nadat de afspraak tussen de Amerikaanse 
minister van Buitenlandse Zaken John Kerry en zijn Russische 
collega Sergei Lavrov officieel wereldkundig werd gemaakt, lijkt er 
nu al een bom gelegd te zijn onder de plannen om Assads 
enorme arsenaal chemische wapens gecontroleerd te vernietigen. 
Tevens is er deze week weer een nieuwe video gepubliceerd, 
waarop is te zien hoe de door het Westen gesteunde jihadistische rebellen op 21 augustus -de dag van de 
gewraakte chemische aanval in Damascus- gasmaskers dragen als ze granaten op Damascus afvuren. 
De afgelopen dagen zaagden zowel de Russische president Vladimir Putin als de Syrische president Assad 
flink aan de poten van het broze akkoord over de vernietiging van diens chemische arsenaal. Putin merkte 
bijna terloops op dat hij er niet 100% zeker van kon zijn dat het inderdaad zou lukken al die wapens te 
vernietigen. Tevens verdedigde hij het Syrische bezit van chemische wapens door te zeggen dat deze als 
tegenwicht voor Israëls (veronderstelde) kernwapens zijn bedoeld (5). 
Opruimen chemisch arsenaal gaat $ 1 miljard kosten 
Putins ministers van Defensie Sergey Shoigu ontkende vervolgens dat er plannen zijn om de Syrische 
chemische wapens naar Rusland te vervoeren en ze daar te vernietigen. Ook de VS gaat dat niet doen, 
aangezien dat bij de wet verboden is. Assad speelde hier in een interview met Fox News handig op in: 'Dit 
(de vernietiging van giftige chemicaliën) is zeer schadelijk voor het milieu. Als de Amerikaanse regering 
bereid is hiervoor te betalen en verantwoording te nemen voor het overbrengen van giftige stoffen naar de 
VS, waarom doen ze dat dan niet?' 
De Syrische president voegde er kalm aan toe dat hij weliswaar bereid is afstand te doen van zijn chemische 
wapens, maar dat dit een zeer gecompliceerde operatie zal worden die minstens een jaar gaat duren en 
rond de $ 1 miljard gaat kosten. Hij leek ook een duidelijk verschil te maken tussen zijn actieve chemische 
arsenaal, dat hij wil opgeven, en zijn voorraad, waar hij toch geen afstand van lijkt te willen doen. 
Deal lijkt tot mislukken gedoemd 
Israëlische inlichtingenanalisten denken daarom dat er uiteindelijk weinig terecht zal komen van het 
compleet vernietigen van de Syrische chemische wapens. Ten eerste zijn alleen Rusland en Amerika in 
staat om de circa 10.000 ton levensgevaarlijke giftige stoffen op een industriële manier te ontmantelen. 
Aangezien Rusland de wapens niet wil hebben, en ze Amerika niet in mogen, blijven ze dus in Syrië. 
Daarnaast heeft alleen Duitsland aangeboden een klein aantal chemische experts naar Syrië te sturen om 
toezicht te houden op de ontmanteling van de wapens. Terwijl het interview met Assad deels werd 
uitgezonden, ontving de Syrische president een grote Russische delegatie in Damascus. Tegen viceminister 
Sergey Ryabkov klaagde Assad erover dat de VS en Al-Qaeda hem in de houtgreep hebben genomen, en 
zei te hopen dat Moskou een nieuwe machtsbalans in de wereld kan creëren. 
De door Obama met veel fanfare aangekondigde deal met Rusland blijkt in werkelijkheid dus erg wankel te 
zijn. De talloze fundamentele meningsverschillen tussen het Kremlin en het Witte Huis lijken de 
overeenkomst over de Syrische chemische wapens al op voorhand te doen mislukken. (1) 
Video: jihadstrijders dragen gasmasker tijdens afvuren granaten 
In een nieuwe video wordt bevestigd dat het inderdaad de Syrische rebellen zijn die verantwoordelijk zijn 
voor de chemische aanval in Damascus op 21 augustus. Te zien is hoe jihadstrijders op die dag gasmaskers 
dragen terwijl ze granaten op Damascus afschieten. 
De naam van de militante moslimgroep is het 'Islam Bataljon', dat zijn basis heeft in het oosten van Ghouta, 
de voorstad waar de chemische aanval plaatsvond. De jihadisten noemden hun operatie 'al-Reeh al-Sarsar' 
(Almachtige Wind), wat 'toevallig' dezelfde naam is van de 'chemische brigade' die eerder video's 
publiceerde waarin gedreigd werd chemische wapens te gebruiken tegen loyalisten van Assad, met name 
tegen Alawieten. Ook lieten ze zien hoe ze chemische stoffen testten op konijnen. (2) 
Deze uitleg wordt extra geloofwaardig als bedacht wordt dat de blogger Brown Moses, die regelmatig door 
de reguliere media als betrouwbare bron werd aangehaald en Assad enkele malen heeft beschuldigd van 
het gebruik van chemische wapens, de video heeft geplaatst en de inhoud heeft bevestigd. 
FSA strijders geven meerdere keren chemische aanval toe 
Onlangs berichtten we dat de gevierde Associated Press correspondent Dale Gavlak interviews met rebellen 
heeft gepubliceerd, waarin deze erkenden dat zij de daders van de chemische aanval op 21 augustus 
waren. Volgen de rebellen had Saudi Arabië de chemische wapens aan hen geleverd, en was er een 
'ongeluk' mee gebeurd omdat ze niet wisten hoe ze ermee moesten omgaan. 

http://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=gf9HcQN5yOY
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Eerder deze maand verscheen er een andere video waarin een lid van het Free Syrian Army het inzetten 
van chemische wapens lijkt toe te geven. Daarbij verwees hij naar Osama bin Ladens opdracht om ook 
vrouwen en kinderen niet te sparen. (3) Bovendien vertelden pro-oppositie journalisten, die door de rebellen 
werden ontvoerd en vorige week werden vrijgelaten, dat ze gesprekken hadden gehoord waarin de strijders 
erkenden dat de aanval op 21 augustus niet het werk van Assad was. 
Omdat ook uit onderschepte telefoongesprekken tussen leden van het FSA is gebleken dat de rebellen 
plannen maakten voor chemische aanvallen, heeft het Kremlin dus een sterk punt als het zegt hard bewijs te 
hebben dat niet Assad, maar de door Amerika gesteunde oppositie de ware schuldigen van het gebruik van 
chemische wapens zijn. 
Obama schrapt wet die leveren wapens aan Al-Qaeda verbiedt 
President Obama lijkt zich echter niets aan te trekken van al dit bewijs. Deze week schrapte hij eigenhandig 
bepalingen 40 en 40a van de Wet op de Wapenexport, waarin het leveren van wapens aan terreurgroepen 
zoals Al-Qaeda wordt verboden. Paradoxaal genoeg kondigde hij op dezelfde dag aan dat er meer 
maatregelen zullen worden genomen om het vuurwapenbezit in de VS te beperken. Aanleiding was de 
zoveelste schietpartij met een groot aantal doden, deze keer op een marinebasis. (4) 
Xander (1) DEBKA, (2) Infowars / Russia Today, (3) Infowars, (4) Infowars, (5) Ynet News 
 
 
Turkije erkent leveren wapens aan Al-Qaeda en wil oorlog tegen Syrië 
 
Het Syrische leger vernietigde een groot aantal vrachtwagens, die 
in Turkije waren volgeladen met wapens voor de islamistische 
rebellen. 
Deze week schoten de Turken een Syrische helikopter neer, die 
naar verluid hooguit 2 minuten in het Turkse luchtruim vloog. Het is 
één van de vele signalen dat de Turkse regering van premier 
Erdogan probeert om de gespannen situatie aan de grens met 
Syrië te laten escaleren naar een oorlog. Erdogan verklaarde 
onlangs niet voor niets dat hij 'niet tevreden zal zijn met een 
gelimiteerd ingrijpen in Syrië. Het moet zoals in Kosovo... Het moet 
ertoe leiden dat het regime zich overgeeft.' Turkije is al lange tijd 
één van de belangrijkste actieve ondersteuners van de Syrische rebellen. Na het neerhalen van de Syrische 
helikopter gaven de Turken toe dat ze 'overhaast' hadden gereageerd. Het is echter uitgesloten dat Turkije 
per ongeluk zo agressief optrad. De Turken hebben namelijk al grote ladingen wapens aan de rebellen 
geleverd. Hier zond zelfs de NOS op 31 augustus nog een korte reportage over uit (met o.a. de constatering 
'Het Turkse leger bleek de afgelopen jaren een goede bondgenoot van de rebellen'). 
Oud vicepremier erkent levering wapens aan Al-Qaeda 
Oud vicepremier Abdullatif Sener, een goede vriend van Erdogan, erkende onlangs dat 'de regering Erdogan 
een grote hoeveelheid zware wapens aan het terreurfront Al-Nusra, dat verbonden is aan Al-Qaeda, heeft 
geleverd, ondanks het feit dat de VS Al-Nusra als een terreurbeweging beschouwd.' (2) 
Zoals bekend slachten de islamistische Syrische rebellen vaak op gruwelijke wijze massaal burgers af, 
waarbij ze zich maar al te graag ook -en vaak juist- op christenen richten. Daarvan hebben we regelmatig 
linken naar soms schokkende filmpjes geplaatst. 
Dat belette de regering in Ankara niet om zo'n 400 ton wapens, afkomstig uit en betaald door de Arabische 
Golfstaten, aan de jihadisten te leveren. Het Syrische leger vernietigde onlangs nog een groot aantal uit 
Turkije afkomstige vrachtwagens, die bomvol wapens waren geladen. 
Turkije zoekt naar excuus voor oorlog tegen Syrië 
Turkije werkt in samenwerking met de VS actief toe naar het verwijderen van de Syrische president Assad, 
zodat de islamistische terroristen aan de macht kunnen komen. De totale uitroeiing van het christendom in 
het Midden Oosten komt daardoor heel dichtbij. Feitelijk is de enige overgebleven plek in de regio waar 
christenen in vrijheid hun geloof kunnen belijden de Joodse staat Israël. En ook die ziet Erdogan liever 
vandaag dan morgen verdwijnen. 
Dat de gecombineerde Westerse-Turkse-Arabische aanval op Syrië enkel lijkt te zijn uitgesteld, bleek ook uit 
de opmerkingen van NAVO secretaris-generaal Anders Fogh Rasmussen. Hij zei dat militair ingrijpen nog 
steeds een optie moet zijn, maar gaf toe dat dit alleen mogelijk is als NAVO-lid Turkije rechtstreeks wordt 
aangevallen. 
De Turken zoeken dus naar alle mogelijke manieren om de NAVO zover te krijgen een oorlog tegen Syrië te 
beginnen. Het neerschieten van de Syrische helikopter afgelopen week was één van de pogingen om 
'agressie' van Syrië uit te lokken. Het lijkt dan ook slechts een kwestie van tijd voordat Turkije een voor de 
buitenwereld geloofwaardig excuus zal vinden om de uitgestelde aanval op Syrië alsnog te laten 
plaatsvinden. (1) 
Xander - (1) Shoebat, (2) Fars News Agency 

http://www.infowars.com/video-syrian-rebel-admits-using-chemical-weapons/
http://www.debka.com/article/23295/Moscow-pulls-away-from-Kerry-Lavrov-deal-on-Syrian-chemical-disarmament-Assad-gets-to-keep-his-WMD
http://www.infowars.com/video-shows-syrian-rebels-firing-chemical-weapons/
http://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=gf9HcQN5yOY
http://www.infowars.com/video-syrian-rebel-admits-using-chemical-weapons/
http://www.infowars.com/obama-the-second-amendment-only-applies-to-al-qaeda/
http://www.ynetnews.com/articles/0,7340,L-4431430,00.html
http://nos.nl/video/546382-drukte-aan-de-grens-van-syrie-en-turkije.html
http://shoebat.com/2013/09/18/antichrist-nation-turkey-pushing-war-syria/
http://english.farsnews.com/newstext.aspx?nn=13920627000313
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Oostblok spionagemethoden nu gedoceerd aan toekomstige Jeugdzorgmedewerkers? 
Geplaatst op september 19, 2013 
 
Een oplettende lezeres wees mij op een interessante 
ontwikkeling binnen de jeugdzorg. In mijn vorige artikel wees 
ik er al op dat overheid per 2015 ieder gezin onder de loep 
gaat nemen en de jeugdzorg (new-speak, nieuwspraak) in 
handen van de gemeenten gaat leggen. In feite blijkt dat de 
voorbereidingen in die richting allang gaande zijn. Belangrijk 
om te vermelden is dat die overheidsbemoeienis voortaan 
niet meer belemmerd wordt door moeilijke gedoe via zoôn 
kinderrechter, nee uw kinderen kunnen door een beslissing 
van de voogd zonder overleg met u en zonder tussenkomst 
van de rechter uit huis gehaald worden. 
Denkt u nu niet: ñDat zal mij niet gebeurenñ, want ieder gezin 
krijgt in 2015 een voogd (of een andere mooi bedachte titel). Als u bijvoorbeeld vindt dat u uw kind niet hoeft 
te laten vaccineren en uw voogd of Bureau Jeugdzorg vindt van wel, dan kunt u al de klos zijn. Ik noem zo 
maar even een voorbeeld. De staatsnorm moet dan ook uw norm zijn. Vindt u bijvoorbeeld dat u uw kind nog 
niet seksueel zaken bij hoeft te brengen en u wijkt daarmee af van de staatsopvoedingsnorm ï die uw 
kinderen graag op jonge leeftijd leert dat homofilie en transgender ook een keuzeoptie zijn ï dan kunt u 
daarmee dus al afwijken van de opvoedingsnorm. Dat zou dus in kunnen houden dat u zich of aan moet 
passen of dat een voogd u thuis gaat helpen om dat specifieke onderdeel van uw opvoeding bij te sturen of 
misschien in het ergste geval dat uw kind zonder tussenkomst van de rechter uit huis geplaatst wordt. 
Denkt u dat ik overdrijf? Ik zou er dan toch maar eens serieus naar kijken. Ondertussen zijn er MBOôs en 
hogescholen die opleidingstrajecten aanbieden die het ókijken achter de voordeurô tot norm verheffen. In het 
Oostblok in het tijdperk van de Koude Oorlog en de Sovjet Unie had je dit ókijken achter de voordeuró ook 
onder het communisme. We zijn nu in Nederland al voorbij dit niveau aan het stevenen. Verdiept u er in, 
want als u het niet doet merkt u het pas als het uw eigen gezin en kinderen treft. En u gaat er mee te maken 
krijgen, want het credo van de nieuwe regelgeving per 2015 volgens de website van het ministerie luidt ó1 
gezin, 1 plan, 1 regisseurô. 
Outreachend Jeugdzorg 
De lezeres schrijft [quote]: In 2011 las ik al over outreachend jeugdzorgbeleid, wat betekent monitoren 
(bespieden) en actief op de burgers (kinderen/slachtoffers) afstappen. Dit gebeurt vanuit de Centrum Jeugd 
en Gezin (CJG) in de gemeenten. Na even googelen kwam ik een opleidingsmodule tegen die inmiddels 
voor dit outreachend beleid ontwikkeld is. ñDe plaats van de outreachende hulpverlener in de sociale kaart is 
in de ófrontlinieô. Bouw een netwerk op met andere vroegsignaleerders (van huisarts tot energie bedrijf ).ò 
(nieuwspraak ósociale kaartô, zie dit voorbeeld) 
Zo ziet u maar de gemeentes zijn al volledig voorbereid. Best kans dat u zelf een van die medewerkers bent, 
want het is een industrie waar honderdduizenden mensen werken. Mijn kritiek op dit beleid zal dan ook 
wellicht al veel te laat zijn, omdat velen al behoorlijk verblind zijn door hun eigen werkomgeving of 
indoctrinatie van opleidingen en cursussen. Leest u dit dan maar niet, er zou wel eens een vlies van uw 
ogen kunnen vallen waardoor u helder gaat zien. 
Wat betekent óOutreachgendô? Wel nu dat is het Engelse woord voor óUitstrekkendô of te wel ergens naar toe 
gaan in plaats van afwachtend. Pro-actief is ook zoôn mooi woord. Op de Hogeschool van Amsterdam word 
de volgende generatie jongvolwassenen al klaar gestoomd om de Oostblokmethoden van het óachter de 
voordeur kijkenó uit te gaan voeren. Dit is de inleidende tekst van hun colofon van de module óOutreachend 
werken en innoverenó: 
Nog geen tien jaar geleden was het volslagen ongepast en niet professioneel om mensen (ócli±ntenô) 
ongevraagd te benaderen. Inmiddels buitelen de teams die óEropafô gaan en niet rusten voor zij een 
indringende blik óachter de voordeurô geworpen hebben al op het tuinpaadje, in het portiek of op de galerij 
over elkaar heen. De overheid heeft het óachter de voordeurô komen opnieuw ontdekt en omarmd als 
instrument om grip op de burgers te krijgen. Door indringend achter de voordeur te (laten) komen en zich 
daar vergaand met de levens van burgers te bemoeien, eigent de overheid zich de leefwereld van burgers 
weer toe. Daar lijkt het af en toe op tenminste. 
Aan de andere kant betekent óEropaf!ô voor veel professionals dat zij zich een fundamenteel andere 
beroepshouding aan het eigen maken zijn. Voor zover deze houding al ontwikkeld is tenminste. Contact 
maken met de leef- en belevingswereld, ondersteunen, Eigen Krachten verzamelen en aanspreken, 
netwerken versterken, zelfbeheer en cliëntsturing zijn termen die bij deze nieuwe beroepshouding passen. 
Zoals dat meestal gaat met zaken die in correct Nederlands en keurig geformuleerd staan, zou u bijna 
denken ñPrima!ò Maar ziet u wat er feitelijk staat? U gaat ongevraagd benaderd worden. Eropaf! De nieuwe 
generatie gezinsspionnen komen achter uw voordeur kijken. U heeft geen zeggenschap meer over uw gezin 
en kinderen vanaf 2015. Einde oefening! 

http://martinvrijland.com/2013/09/18/waarschuwing-tegen-de-gehaaide-methodes-van-bureau-jeugdzorg/
http://martinvrijland.com/2013/09/18/de-jeugdzorg-heeft-de-toekomst/
http://martinvrijland.com/2013/09/05/nieuwe-plukze-wet-haal-kinderen-uit-huis-zonder-tussenkomst-rechter/
http://martinvrijland.com/2013/01/29/het-homo-huwelijk-en-sex-met-kinderen/
http://voordejeugd.nl/stelselwijziging/wetgeving
http://socialekaart.amsterdam.asp4all.nl/?xsl=lijst&xdl=lijst&Trf=23064&Srt=T
http://www.hva.nl/kenniscentrum-dmr/wp-content/uploads/2013/01/Module-1_Inleiding-outreachend-werken_DEF1.pdf
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Gelukkig kunt u straks wel makkelijk een baan vinden bij de Overheid die heel erg dringend mensen nodig 
heeft voor al dit sturende werk. Een nieuw beroep is bijvoorbeeld (ook hier weer George Orwellôs new-
speak/nieuwspraak) ñde generalistò. Generalisten (ook wel jeugd- en gezinwerkers genoemd) gaan 
bijvoorbeeld worden ingezet bij de Centra Jeugd en Gezin (CJGôs) en nemen de ñjeugdzorgò taken over. 
Feitelijk zijn zij de monitoren en doorgeefluiken naar jeugdzorg en andere instanties. In sommige gemeenten 
zijn ze er al mee begonnen in de vorm van een pilot (hier een voorbeeld). Dat is makkelijk, dan hoef je niet te 
wachten op de nieuwe wetgeving, maar kun je er al vast werk van maken. We hebben ten slotte haast in 
Nederland. Alle kinderen moeten onder de vleugels van de staat. 
Denkt u er dus over om kinderen te krijgen beseft u zich dan goed dat 
u kinderen krijgt die niet zozeer van u en uw partner zijn, maar houdt 
in uw achterhoofd dat het kinderen van de staat zijn. Nou goed, 
gelukkig leven we in een democratie en zijn dus uw kinderen in feite 
een beetje van ons allemaal. U kent ze vast nog wel de oude SIRE 
reclameôs òDe maatschappij dat ben jijñ. Het gevoel van ówe doen 
alles samenô en het brainwashen begon toen al. Het idee van we 
doen het toch allemaal samen is al heel gewoon. Dus waarom zou 
dat niet mogen gelden voor het opvoeden van de kinderen. Niemand 
zit te wachten op mensen met eigen ideeën over opvoeding en een 
eigen stijl van opvoeden. We gaan de standaard van de maatschappij opleggen aan elke gezin en uhhh 
ñNiet zeuren want u heeft jaren lang kunnen stemmen op een partij en dus bent u mede verantwoordelijk 
voor het beleid! Een democratie heeft nu eenmaal rechten en plichten!ñ. 
Er staan straks legers MBOôers en HBOôers klaar die volledig klaar gestoomd zijn om kritiekloos en nog 
zonder enig ouderlijk besef of gevoel uw kinderen in de gaten te houden. Het wordt een fantastische tijd! Ik 
zou ook gewoon stilletjes verder leven en niet protesteren. ñJe kunt er toch niks aan doen.ñ 
http://martinvrijland.com/2013/09/19/oostblok-spionagemethoden-nu-gedoceerd-aan-toekomstige-jeugdzorg-
medewerkers/ 
 
 
 

Amerika platgelegd op 11 oktober? 
Vrijdag, 20 september 2013 
 
Als een lopend vuurtje gaat het over internet.  
De boodschap dat de Amerikaanse bevolking de 
corruptie die Amerika vernietigt spuugzat is. 
Er is een algehele staking uitgeroepen die het weekend 
vanaf 11 oktober alles wil platleggen door heel Amerika. 
Truckchauffeurs zullen geen goederen vervoeren. Arbeiders 
zullen zich ziek melden. Consumenten zullen niets kopen of 
verkopen. Dat is de boodschap die op de moment als een 
lopend vuurtje rond gaat. 
 
De campagne heet officieel: ñTruckers to Shut Down 
Americaò en is een oproep aan alle vrachtwagenchauffeurs in Amerika om dat weekend geen goederen te 
vervoeren. Zoals op hun Facebook Pagina staat: Dit betekent: Niet winkelen. Geen rekeningen betalen. 
Geen pizza bestellen. Zorg dat de stroom van Dollars stil komt te liggen. Want het is de Dollar die ons tot 
slaven heeft gemaakt. De Dollar wordt gemaakt en gecontroleerd door de banken die ons allemaal in de 
schulden hebben gejaagd en onze vrijheid hebben afgenomen. De Dollar is de manier om ons te 
controleren. Ons voorstel is dat wij drie dagen lang controle nemen over de Dollar. Het is ons werk als 
consumenten om Dollars uit te geven. Om dit eeuwigdurend economisch systeem in stand te houden. Er is 
één manier waarop wij de Dollar kunnen controleren. Door ze vast te houden, door geen geld uit te geven. In 
vier dagen tijd kreeg de Facebook Pagina meer dan 50.000 ñlikesò en misschien is het geen toeval, maar in 
datzelfde weekend vind de Mars tegen Monsanto ook plaats. De wereld begint zich te roeren. Overal worden 
mensen wakker. Dat is tegelijktijd het punt om heel voorzichtig te zijn en de overheid, in dit geval in Amerika, 
niet het excuus te geven tot het uitroepen van ñMartial Lawò (staat van beleg, militaire handhaving). Met alles 
wat er op dit moment speelt belooft deze herfst, ongeacht het weer, zinderend heet te worden. Hoe de 
situatie eruit zal komen te zien als het Wite Huis voortijdig haar deuren sluit aanstaande 1 oktober omdat er 
geen budgetovereenkomst kan worden gesloten met het congres, is dan de vraag. Dat spelletje speelt zich 
elke zoveel maanden opnieuw af en loopt tot nu toe telkens met een sisser af. 
Bron: Wtfrly  
 
































































































